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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 20 Mart 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 
katılımcılar, müze giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre 13.25 itibariyle oturumumuzda 68 divan 
üyemiz vardır. Bilgi mahiyetinde 7 de kulüp üyemiz oturumumuzda bizzat bulunuyor. Açılış 
nisabımız mevcuttur. Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray iletişim platformlarından, Youtube 
kanalından takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasaray’ımızın sarı kırmızı 
renklerine gönül vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 
sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. 
Vefat listesi lütfen. 4650 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz İslam Mehmet Luma, 5176 Siret Akif 
Battalgazi, 6869 Mehmet Fethi Süer, 6878 Osman Deniz Gevrek, 6898 sicil numaralı Divan 
Kurulu üyemiz, disiplin kurulu üyelerimizden eski basketbolcumuz Metin Evrim, 8389 sicil 
numaralı Divan Kurulu üyemiz, duayen gazeteci yazar, Ali Gazanfer Sirmen, 8587 sicil numaralı 
Divan Kurulu üyemiz İlhan Börekçi, kulübümüzün 13437 sicil numaralı üyesi, duayen organizatör 
ve sanatçı menajeri, Mehmet Erkan Özerman, kulübümüzün milli yüzücüsü ve sutopu oyuncusu, 
sinema sanatçısı, Tolga Savacı, Sportif A.Ş. Başkan Vekilimiz Sayın Erden Timur’un kıymetli 
kayınvalidesi ve Galatasaray’ımızın Trendyol süper ligin 29 uncu haftasında Çaykur Rizespor 
oynadığı karşılaşmanın devre arasında rahatsızlanarak hastaneye kaldırılan ve hayatını 
kaybeden taraftarımız Selçuk Tuncer, buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, hepsine 
Allahtan rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 
Kıymetli katılımcılar, vefat listesine de bir ekleme yapmıştım. Sportif A.Ş. Başkan Vekilimiz Sayın 
Erden Timur’un bir acı kaybı oldu. Dolayısıyla saygıdeğer başkanımız ve Yönetim Kurulumuzdan 
önemli bir katılım, Zeytinburnu’nda camide onlar yola çıktılar fakat buraya gelmeleri tabii belli 
bir süre alacak. Ama biz toplantımıza başlıyoruz. Onlar da geldiklerinde toplantıya iştirak 
edecekler. Bunu öncelikle açıklamış olayım. 
Gündemimize geçmeden önce divan Yönetim Kurulu olarak bahsetmek istediğimiz kısa bir konu 
var. Bunu öncelikle arz etmek istiyoruz. Ali Sami Yen Bey görselini lütfen.  
Saygıdeğer katılımcılar, bu görsel stadyum müzemizdeki Ali Sami Yen köşesinden. Ali Sami Yen 
beyin Türk spor tarihi, sadece kulübümüzün kurucusu, 1 numaralı üyesi değil ama ben açıkçası 
uzunca bir süredir, spor sahalarına yakışmayan ve Ali Sami Yen Bey’in ruhunu da rencide edecek 
bazı kendini bilmezlerin tezahüratlarını duyuyorum ama özellikle divan toplantısını bekledim ki, 
bir Ali Sami Yen Bey’in Galatasaray dışında Türk spor tarihindeki rolünü en azından bir tekrar 
vurgulamakta yarar var. 
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Saygıdeğer hazirun, kulüple ilgili görevlerini tabii geçeceğim, sadece şunu bahsetmek istiyorum. 
1905-1918 arası Galatasaray Spor Kulübü başkanlığının yanı sıra, 1908 sonrası, teniz, avcılık, 
yelken ve yüzme sporcumuz. 1910 da İstanbul futbol ligi komite başkanı, 1911 de Kalamış’taki 
Galatasaray denizcilik müzesinin kurucusu, 1917-1919 yılları arasında Bahriye Mühendislik 
Mektebi Jimnastik öğretmeni, ki müzemizde bunlarla ilgili objeler ve görseller mevcut.  
1923’te Türk milli futbol takımının ilk teknik direktörü, 1923-1931 yılları arasında Büyük Önder 
Atatürk’ün onayı ile Türkiye idman Cemiyetleri İttifakının yani bugünkü Türkiye Futbol 
Federasyonunun öncülü olan yapının kurucu başkanı.  
Yüzüncü yılını yazın, yaz olimpiyatlarında 1924 Paris Olimpiyatlarında Türk kafilesinin başkanı. 
1926-1931 yılları arasında Türkiye milli olimpiyat komitesi başkanı. Ben kulüple ilgili 
görevlerinden bahsetmiyorum. Sadece 1951 de vefat eden büyüğümüz, futbol tarihinden, spor 
tarihinden çıkar ne milli olimpiyat komitesi ne Türkiye Futbol Federasyonu, hakemliğinden de 
bahsetmedim. Dolayısıyla kulüplerimizin büyükleri, kutsalları hakkında konuşurken, son derece 
dikkatli olmalıyız, bırakın kötü bir sözü, onları tarihte oldukları yeri layıkıyla anmamız lazım. 
Ben bu konuda bu kadar konuşmakla yetiniyorum. Bu kısa açıklama için de aslında yani bunlar 
bilinen şeyler ama bir kez daha hatırlatmak lazımdı. O gün de bugünmüş. Değerli hazirun, şimdi 
gündemimizle devam ediyoruz. Ha, gündemimize geçmeden önce, iki kıymetli büyüğümüz, 
Divan Kurulu Başkan Yardımlarımızdan, Emir Turgan ağabeyimiz, kürekçi ağabeyimiz ve çok iyi 
tanıdığınız, Sami Çölgeçen ağabeyimiz, birer ameliyat geçirdiler. Fakat sağlık durumları iyi, Sami 
ağabey de yarın taburcu oluyor. Onu da iyi bir haber olarak sizlere vermek istemiştim. Belki 
duymuşsunuzdur. 
Değerli hazirun, şimdi gündemimizi Yazman üyemiz Sayın Ali Tüzmen okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
15 Mart 2024 Divan Kurulu toplantı gündemi: 

1. Şubat ayına ait olağan ve olağanüstü toplantı tutanaklarının takdimi ve oya sunulması. 
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  
3. Yeni seçilen Divan Kurulu Yönetiminin önümüzdeki dönem çalışmalarına ilişkin bilgi 

sunumu. 
4. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
5. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler Sayın Ali Tüzmen. Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz. Şubat ayında malumunuz, Olağan ve Olağanüstü 
olmak üzere iki ayrı toplantı yaptık. Bu her iki toplantı tutanaklarının takdimi ve oya sunulması, 
birinci maddemiz. 
Her iki toplantının toplantı tutanakları, ses kayıtları çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com 
Divan Kurulu internet sitemize yüklenmiştir. Çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle, Şubat 
ayı Olağan ve Şubat ayı Olağanüstü toplantı tutanaklarını oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? 
Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
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Gündemimizin ikinci maddesi ile devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. 
Başkanlık divanımıza Sayın Burak Elmas’tan gelen yazıyı yansıtabilir miyiz ekrana? Yüklenmemiş 
mi? Galatasaray spor kulübü, Divan Kurulu Başkanlığına, önceki dönem başkanlarımızdan Sayın 
Burak Elmas’tan gelen 27 Şubat 2024 tarihli yazı.  
Olağanüstü toplantı yaptığımızdan, 28’inde bu yazıyı, ilk olağan divan toplantımızda okumak 
durumundayız. Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığına, Sayın Divan Başkanı ve 
Divan Kurulu üyeleri, Galatasaray Spor Kulübü başkanlığının görevini yürüttüğüm dönemde, 5 
Nisan 2022 tarihli mektubunuz, Ek 1 ile bildirdiğiniz üzere, özellikle transfer usulsüzlükleri ve 
menajer komisyonları konularında Galatasaray’ın değerleri ve menfaatleri açısından önemli 
olduğuna inandığınız bir araştırma komisyonu oluşturulması kararı aldığınızı öğrenmiştim. Ben 
de Yönetim Kurulu adına 6 Nisan 2022 tarihinde size bir cevap mektubu yazarak, istediğiniz tüm 
bilgi ve belgelerin komisyon ile paylaşılması için gerekli talimatları tüm ekibime ilettiğimi 
belirtmiştim, Ek 2. Ayrıca bu cevap mektubunda Galatasaray spor kulübünün kıymetli 
üyelerinden oluşan komisyonun, Bakırköy Adliyesinde devam eden çalıntı Galatasaray 
formalarının dışarıda usulsüz satışı ile ilgili dava konusunda da inceleme yapması önerisinde 
bulunmuştum. Kurduğunuz komisyonun değerli üyelerinin daveti üzerine, 3 Kasım 2022 
tarihinde gerçekleştirilen ve yaklaşık 2 saat süren bir toplantıda, konulara ilişkin görüşlerimi 
paylaşma olanağı buldum. Ancak mektubunuzun üzerinden geçen yaklaşık 22 aylık süre içinde, 
kurduğunuz komisyonun hazırladığı rapor hakkında, herhangi bir bilgilendirme veya raporun 
bulguları konusunda herhangi bir açıklama ile karşılaşmadım. Bu durum şahsım ve üyelerimiz 
nezdinde konunun zaman içinde unutulmaya terk edildiği endişesini uyandırmaktadır. Yukarıda 
belirttiğim ve sizin yönetiminiz altında oluşturulan komisyonun raporu hakkında bir 
bilgilendirme yapılmasını, eğer bahse konu rapor hazırlandıysa, bu raporun bulgularının hem 
Kulüp Yönetimi hem de kulüp Divan Kurulu üyeleriyle paylaşılmasını önemle rica ederim. Ayrıca 
bu mektubun ekine iliştirdiğim, geçmiş tarihli mektuplarımızın da toplantıya katılan Divan 
Kurulu üyelerimize okunmasını rica ederim. Saygılarımla. 9320 sicil numaralı Divan Kurulu üyesi 
Sayın Burak Elmas. 
Daha önce okumuş olmakla birlikte, saygıdeğer başkanımızın divana gelen evrak bahsinde, 
göndermiş olduğu, Ek 1 ve Ek 2’yi de okuyorum müsaadenizle. 5 Nisan 2022 tarihli, Divan Kurulu 
Başkanı, bendenizin imzası ile Galatasaray spor kulübü başkanlığına hitaben yazılan yazı. 
Galatasaray Spor Kulübü başkanlığına, Sayın Başkan, son haftalarda ve özellikle son günlerde, 
gerek yazılı, sözlü basında, gerekse sosyal medyada bazı kulüp üyelerimiz tarafından yapılan 
açıklamaların, değerlendirmesi sonucunda, Divan Kurulu Başkanlığı olarak, Galatasaray 
değerleri ve menfaatlerinin korunması açısından, kaçınılmaz olduğuna inandığımız bir 
incelemenin, ivedi olarak başlatılmasına ve bir araştırma komisyonu oluşturulmasına karar 
verilmiştir. İlgili komisyonda görev alacak üyelerimizin adları aşağıdaki gibidir. Aykutalp Derkan, 
6833, Divan Kurulu Başkanı. İbrahim Ziyal, 6329 Divan Kurulu Başkan Yardımcısı, Sonay Kale, 
9001 Divan Kurulu Başkan Yardımcısı, Ayhan Özmızrak 6889 Divan Kurulu üyesi, Mehmet 
Dedeoğlu, 8993 Divan Kurulu üyesi, Hukukçu. Özellikle transfer usulsüzlükleri ve menajer 
komisyonları ile ilgili olarak KPMG firmasına yaptırılmış olan incelemenin ve kulüp denetim 
kurulunun bu raporla ilgili olarak tespitlerinin tarafımıza iletilmesi durumunda, oluşturmuş 
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olduğumuz araştırma komisyonu sağlıklı olarak çalışabilecektir. Saygılarımızla, Aykutalp Derkan, 
Divan Kurulu Başkanı. 
Ek 2. Divan Kurulu Başkanlığına, Sayın Başkan, Divan Kurulu olarak kurmuş olduğunuz 5, 6 Nisan 
2022 tarihli yazı. Sayın Başkan, Divan Kurulu olarak kurmuş olduğunuz araştırma komisyonunun 
etkin ve sağlıklı çalışabilmesi için ilgili yazınızda belirtmiş olduğunuz, geçmiş transfer süreçleri 
ve menajer komisyonları konularının da içinde bulunduğu KPMG raporu ve ilgili geçmiş, bütün 
bilgi ve belgelerin tarafınıza kulüp profesyonellerince iletilmesi için gerekli talimatların 
tarafımca verildiğini belirtmek isterim. Ayrıca bu süreçte seçilmiş, Denetim Kurulumuzdan veya 
3’üncü parti bağımsız bir denetim kuruluşundan destek istemeniz durumunda, kurulumuzun ve 
kulübümüzün sizlere gerekli desteği sağlayacaklarını da belirtmek isterim. Bu konulara ek 
olarak, halihazırda Bakırköy Adliyesinde davası devam eden, Florya forma konusu, İstanbul 
Çağlayan Adliyesinde sicil kurulundan üye aday verilerinin dışarıya çıkarılması konusu ve taraftar 
dernekleriyle ilgili tarafımızca yapılmış olan incelemenin de kurmuş olduğunuz araştırma 
komisyonu tarafından incelenmesini arz ederim. Konularla alakalı bilgi ve belgelerin, konulardan 
ikisinin savcılıkta süren davanın etkilenmemesi ve konuların genelinin gizli bilgi niteliğinde 
olması sebebiyle, özel ihtimam gösterilmesini özellikle arz ederim. Saygılarımla. Burak Elmas, 
Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulu başkanı. 
Divana gelen evrak olarak, bu evrağı okumuş olduk. Gündemimizle devam ediyoruz. Yeni seçilen 
Divan Kurulu Yönetiminin, önümüzdeki dönem çalışmalarına ilişkin bilgi sunumu. Saygıdeğer 
hazirun, malumunuz üzere, geçtiğimiz Nisan ayı başında, 2-9 Nisan tarihlerinde, pardon Mart 
ayında malum tüzüğümüz değişti, henüz geçiş dönemindeyiz. Ben de özür dileyerek şey 
yapıyorum. Yıllarca çünkü İrfan Aktar başkanımız da karşımda, Nisan ayında, yıllarca yapınca, bir 
rutin bir prosedür gibi, Nisan ayında yapacağımız, halbuki tüzüğümüz değişti, Mart ayında, 
Mart’ın ikinci haftasında, Divan Başkanlık Seçimini yaptık. Karşınızda gördüğünüz ekip, 
bendeniz, önceki yönetim ekibinden, başkan yardımcımız Sonay Kale ile başkan yardımcımız 
Milli Kürekçi, Yalçın Kaya kardeşimiz, Ali Tüzmen ve Sayın Nilüfer Sanvar, kendisi Nilüfer Hanım, 
bir rahatsızlığı olduğu için, Nilüfer Sanvar bugün aramızda değil. 
Dolayısıyla 325, çok değerli katılımcının, divan üyesinin katılımıyla, 314 ve 1 beyaz, geçerli beyaz 
oy vardı. 315 oy alarak, 2 yıllık dönem için, 2024-2026 dönemi için tekrar seçilmiş bulunuyoruz. 
Bu seçimin ve Mayıs ayında, Mayıs ayı sonunda yapacağımız Kulüp Başkanlık Seçiminin de 
şimdiden camiamıza hayırlı, uğurlu olmasını temenni ederim. 
Şimdi divanla ilgili çok uzun uzadıya bir bilgilendirme yapmayacağız, gündemimizde çok önemli 
değerli konuşmacılarımızın belirteceği konular var. Sadece bir iki, bilgi vermek istiyoruz. 
Kulübümüzün 31 Aralık 2023 tarihi itibariyle 11368 aktif üyesi var. Bu değerli üyelerin 3102 si, 
yani %27’si, 25 yıl ve üstü kıdemde divan üyelerimiz. Kadın divan üyesi oranımız %17, divan üyesi 
ortalama yaşımız ise 66. En kıdemli üyemiz, Allah uzun ömür versin, 1918 doğumlu, yani dolu 
dolu 105 yaşını bitirmiş bir üyemiz. En genç üyemiz de 41 yaşında.  
Bizim divan döneminin bu yeni dönem çalışmalarında sizin müsaadelerinize arz edeceğiz. İki 
tane divan çalışma grubu, komisyon da diyebiliriz ama divan çalışma grubu demeyi uygun 
görüyoruz. İki ayrı çalışma grubu şimdilik oluşturmayı planladık. Bu iki çalışma grubundan biri, 
halen doğu 114, stadımızda doğu 114 tribününde bulunan, blokta bulunan divan tribününün 
yeniden düzenlenmesi ve maç seyir imkânlarının iyileştirilmesi. Bu konuda oluşturacağımız 
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komisyonda, Divan Başkan Yardımcımız Yalçın Kaya ve Divan Yazman Üyemiz Ali Tüzmen 
bulunacak. 
Ben şimdi, onlar kendi moderasyonlarınızda bir divan ve kulüp üyelerimizden bu konuda verimli 
çalışacak bir komisyon oluşturacaklar ama ben yani bir anlamda proje liderleri olarak, 
moderatörler olarak önce onları sizin oylarınıza sunmak istiyorum. Nisan ayında da onların 
oluşturdukları ekibi, tekrar oylarınıza sunacağız. 
Tekrarlıyorum, divan tribününün iyileştirilmesi ve yeniden düzenlenmesi konusunda çalışacak 
komisyonu oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
İkini komisyonumuz veya çalışma grubumuz. Camiamızdaki diğer kuruluşlarla, özellikle 
yardımlaşma ve dayanışma sandığımız ve Florya’daki hem huzurevi hem bakımevi işlevi gören 
vakfımızla, yardımlaşma vakfımızla, koordineli olarak çalışacak, bu divan üye ilişkileri 
komisyonu. Bu konuda da divan yazman üyemiz, Sayın Nilüfer Sanvar moderatör olacak, Divan 
üye ilişkileri komisyonunu oylarınıza sunuyorum. Kurulmasını, kabul edenler? Etmeyenler? 
Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Her iki komisyon da proje liderlerimiz Nisan ayı içinde yapacağımız 
aylık olağan toplantımızda, çalışma ekiplerini oluşturup, çalışma planlarıyla birlikte, sizlere 
tekrar onaylatacağız. Ben bu konuyu da geçmiş olayım. 
Şimdi önümüzde yoğun bir takvim var. Yaz başına kadar, tüzüğümüz gereği, yeni ihdas edilen 
bir bütçe genel kurulumuz var. Bunun tarihleri, kulüp birimleri tarafından duyurulacak ama 
tüzüğümüze göre 20-27 Nisan, yani çoğunluk olursa, ki ikinci toplantıda olması, olacaktır. 27 
Nisan tarihinde ilk defa ihdas edilen Bütçe Genel Kurulu yapılacak. 1 Haziran 2024 – 31 Mayıs 
2025 mali yılına yönelik bütçenin müzakere edilip, oylanması yer alacak bu genel kurulda. 
Bununla ilgili kulüp birimleri tarafından gerekli bilgilendirme yapılacağı için, ben bu kadar 
belirtmekle yetiniyorum. Yine Mayıs sonunda icra edeceğimiz, yeni tüzükte, eski tüzükte de fark 
etmez. Malumunuz yönetim süreleri iki yıla indirildi ama mevcut yönetim, Sayın Dursun Aydın 
Özbek başkanlığındaki yönetimimiz, zaten iki yıllığına geldiğini baştan taahhüt ve deklare 
etmişti. Dolayısıyla Mayıs sonunda 2 yıllık yeni dönem için tekrar bizim bir başkanlık seçimimiz 
olacak. Bununla ilgili bilgilendirme de kulüp birimlerimiz tarafından yapılacaktır. Ben bu kadar 
söylemekle yetiniyorum. 
Şimdi gündemimizin 4’üncü maddesiyle devam ediyoruz. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve 
güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
Bu arada şunu belirteyim, Sayın Dursun Aydın Özbek Başkanımız, cenazeden dönüşünde hiç 
bekletmeksizin kendisine söz vereceğim. Yönetimden şu aşamada bir, saygıdeğer Yönetim 
Kurulumuzdan bir katkı olacak mı? Sayın Başkanı bekliyoruz. 
Sayın Mehmet Helvacı burada mı acaba? Buyurun. Konuşmayacaksınız. Ben önceki dönem ikinci 
başkanlarımızdan Sayın Ahmet Şenkal’a söz vermek istiyorum. Sayın Şenkal buyurun. 
 
Ahmet Şenkal 
Değerli hazirun, hanımefendiler, beyefendiler, ben 4581 Ahmet Şenkal. Yıllardır çıkar 
konuşurum buralarda ama bugün en kısa konuşmamı yapacağım, bir, iki, üç dakikayı geçmez. 
Tamamen tebrik ve teşekkür konuşması olacaktır. Öncelikle yeni seçilen Divan Kurulumuzu 
kutluyorum. Kendilerine başarılar diliyorum. Hem başta başkan ve devam eden görevlerine 
devam eden arkadaşlarımı kutluyorum. Hem yıllar yılı beraber ter döktüğümüz sevgili Kürekçi 
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kardeşim Yalçın Kaya’nın bu ekibe monte olmasını da çok sevinçle karşıladım. Onu da hem 
kendisine, hem sizlere duyurmak istiyorum. Bu arada unutmamamız gereken, sevgili İbrahim 
Ziyal kardeşimizi de geçtiğimiz senelerde yaptığı değerli çalışmalar için yad edelim, analım, 
kendisine de ben şahsım adına teşekkür ediyorum.  
Bir diğer geçmiş olsun dileklerim, tabii ki hep kürekçilerden bahsettik, sevgili ağabeyimiz, 
duayenimiz Emir Turgan ağabeyimizin bir operasyon geçirdiğini biliyoruz, kendisi iyi durumda, 
Allah sağlık versin, taş gibi maşallah aslan gibi ve dün gidip ziyaret ettim, Sami Çölgeçen 
kardeşimi de çok iyi gördüm. Benim vasıtamla, tabii Aykut Başkanım da her dakika yanındaydı 
ama bana da dedi ki, tarafımdan bir selam ilet, sevgili haziruna dedi. O da üstümde kalmasın, 
kendisinin sevgilerini, selamlarını size iletiyorum. 
Son bir dakikamı da yine geçen sefer söylediğim gibi, sevgili Yönetim Kurulumuza ayıracağım. 
Hepinizin malumu, ortalık çalkalanıyor, hem karşı yakadaki ismini hiç anmam biliyorsunuz, 
malum camianın malum başkanına, hem de ona destek veren birtakım kulüpler yoluyla ortalık 
biliyorsunuz biraz toz duman oldu. Müthiş bir kaos var. Açık söyleyeyim, bizi fazla da 
ilgilendirmiyor ama Yönetim Kurulumuzun son aylarda diğer olaylarda olduğu gibi, bu olaya da 
itidalle yaklaşmasını, bize yakışan şekilde yaklaşmasını ben yine hep söylüyorum, kendi adıma 
doğru buluyorum, iyi yoldalar, iyi gidiyorlar, inşallah bundan sonra da bizi uzaktan yakından 
ilgilendirmeyen bu konuya inşallah bizler de Divan Kurulu üyeleri olarak, mutedil yaklaşırız, 
diyorum. Divan Kurulumuzu söylemiştim, kendilerine tekrar başarılar diliyorum. Anlıyorum ki, 
bu yeni komisyonlarla bir yenilik getirilecektir. Özellikle divan üye ilişkilerinde, bayağı bir yol 
alacağız gibi görünüyor. İnşallah da öyle olur Sayın Başkan, zira gerçekten üzülüyorum. Yani 
şimdi bakıyoruz 68 kişiyle divan yapıyoruz, 3200 kişi diyorsunuz. İnşallah bu yeni çalışmalar 
sonucunda, daha kalabalık hazirunlarla toplanacak divanlara da kavuşuruz. Fikirlerimizi daha 
kalabalık kitlelere iletiriz diyorum. Ben kısa da olsa, konuşmamı dinlediğiniz için hepinize 
teşekkür ediyorum. Sevgilerimi, saygılarımı sunuyorum, değerli hazirun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ahmet Şenkal’a teşekkürler. Sağduyu çağrısı yaptığı için ve bizi övücü sözleri için. Sağ 
olsun. Saygıdeğer hazirun, şu anda daha önce elektronik ortamda veya bizzat gelerek ismini 
yazdırmış olan 4, 9 saygıdeğer üyemizi görüyorum. Ben kürsüye Sayın Reha Bilge’yi davet etmek 
istiyorum. Buyurun Sayın Reha Bilge. Sonra Sayın Reşit Ömer Kükner’e söz vereceğim. 
 
Reha Bilge 
Değerli divan üyeleri, sevgili Galatasaraylılar, sayın Divan Başkanlığı, kulübümüzün değerli 
yönetimi, öncelikle sizlerin yeni döneminizi kutlamak ve başarılar dilemek isterim. Benden 
önceki değerli kulüp üyemiz, divan üyemizin bahsettiği konu, hepimizin malumu. Hafta sonu 
olan olaylar, bizim tartışmamızın dışında, ama şunu söylemek gerekir ki, Türk futbolu açısından 
üzüntü verici birtakım gelişmeler. Bizim için üzüntü verici olan ise, futbol rekabetinin giderek bir 
cumhuriyet ve Atatürk tartışması haline getirilmesidir. Galatasaray spor kulübünün bir divan 
üyesi olarak, şunu gönül rahatlığıyla söyleyebilirim ki, biz Galatasaraylıların, Atatürk ve Türkiye 
Cumhuriyeti’ne sadakat konusunda, başı dik, alnı açıktır. Teşekkür ederim. 
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İki hafta kadar önce, 365 lira gibi bir ücretini ödeyerek, bir film seyretmeye gittim. Filmin adını 
ve yapımcılarını, sponsorlarını burada anmak istemem. Ama şunu söyleyebilirim. Sıra 
Galatasaraylılara gelince, bizim bir değil, birkaç konulu film ve sayısız belgesel yapacağımız kadar 
Galatasaraylı bu cumhuriyetin kuruluşuna katkı yaptı. Bir o kadar insan, Çanakkale’de, 
Galatasaraylı şehit düştü, savaştı, çarpıştı. Cumhuriyet kurulduktan sonra da pek çok 
Galatasaraylı, Cumhuriyetin kurulmasına ve inşasına katkı yaptı. Dolayısıyla işi buralara getirip, 
böyle bir tartışmayı başlatırsak, bunun hiç kimseye bir faydası olmaz. Çünkü Atatürk, bir 
kulübün, bir zümrenin, bir kesimin, bir okulun, bir meslek grubunun Atatürk’ü değil. Atatürk, 
Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu, bütün takımların, Galatasaray, Fenerbahçe, Beşiktaş, 
Trabzonspor, aklınıza gelebilecek bütün isimlerle, Türkiye'deki bütün meslek gruplarının, 
köylülerin, kentlilerin Atatürk’ü, dolayısıyla böyle bir kısır tartışma, ne bu tartışmayı açanlara 
fayda getirir, ne de bize, bize ufacık bir zarar verebilir. Gönlünüz ferah olsun. 
Sadece birkaç ismi, çok uzatmadan anmak istiyorum. 28 Ekim 1923 günü, Türkiye Büyük Millet 
Meclisinde, bir akşam vakti, çıkıp, 29 demedim, dil hatası değil, 28 Ekim 1923 günü, bir akşam 
günü çıkıp, arkadaşlar, kurulacak rejimin adı Cumhuriyettir diyen kişi, Abdurrahman Şeref 
Efendidir. Abdurrahman Şeref Efendi, Ali Sami Yen’le arkadaşlarını ve Atatürk’ün feyz aldığı 
Tevfik Fikret’i koruyan, kollayan bir insan, bir entelektüel, bir tarihçi ve bir okul müdürüdür. 
Atatürk’ün fikirlerinden çok şey aldım dediği ve etkilendim dediği Tevfik Fikret, Ali Sami Yen’i ve 
arkadaşlarını korumuş bir okul müdürüdür. Şair olması bir başka değer, o ayrı konu. Ruşen Eşref 
bu kulübün tarihini ilk yazan isimlerdendir. Bu kulübün ilk üyelerindendir. Ruşen Eşref 
Çanakkale’den itibaren Lozan’a, oradan Büyük Millet Meclisine, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kuruluşunda, fiilen yazılarıyla, gazeteciliğiyle katkı yapmış bir kulübümüzün üyesidir.  
Emin Bülent, İstanbul'a ve Türk gençlerine, futbolu sevdiren büyük futbolcu, büyük şair, 
Çanakkale savaşı kahramanı, 1932 yılında Dolmabahçe Türk Dil Kurumu Kurultayı yapıldığı 
zaman, Atatürk’ün bizzat davet edip, akşam yemeğinde yanına alıkoyduğu isim bu Galatasaray 
spor kulübünün futbolcusudur. Hangisini saymalıyım, bilmiyorum. İbrahim Tali Öngeren, Yusuf 
Hikmet Bayur, Abidin Daver, pek çok isim. Bunların her biri üzerine, her biri için ayrı bir belgesel 
yapma şansımız ve hakkımız var. Ama biz bunları yapmaya başlarsak, Galatasaray film stüdyoları 
ve Galatasaray film yapım prodüksiyon şirketleri kurmamız gerekecek. O kadar çok. Dolayısıyla 
bu tartışmayı herkes kendisinin Cumhuriyete hizmetini, katkısını, tabii ki özgürce tartışabilir. 
Ama bize sıçratmadan. Bizimle aşık atmadan, herkes kendi hizmetini yapmıştır, yapmak 
zorundaydı, yapacaktır. Ama bizimle uğraşmadan.  
Sözümü tekrar şununla bitirmek istiyorum. Atatürk bir takımın değil, bütün takımların, bütün 
Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucusu, banisi ve kahramanıdır. Çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler Sayın Reha Bilge. Reha Bilge ağabeyimiz hem Divan üyemiz hem de Galatasaraylılar 
Derneği Divan Kurulu Başkanıdır. Cumhuriyetin kuruluşunda ve Atatürk’ün en yakınında olan 
büyüklerimizi, kısa bir sunumla hatırlattığı için, kendisine sonsuz müteşekkiriz, Divan Başkanlık 
Heyeti olarak. Açılışta unutmadık ama tekrar şunu da anımsayalım. Çanakkale şehitlerimize, 
saygı, minnet ve rahmetle anıyoruz. Burada Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve Çanakkale zaferinin 
109 uncu yılında, yine büyük bir Galatasaraylı, Çanakkale Müstahkem Mevki Komutanı, daha 
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sonradan orgeneral olan Cevat Çobanlı Paşa hem Gazi Mustafa Kemal Atatürk, hem Orgeneral 
Cevat Çobanlı’yı, büyük Galatasaraylı, yine rahmet, minnet ve saygıyla anmış olalım. Refik 
Selimoğlu, her cephede yaralanmış, vefatında yine vücudunda o mermileri, bir kısmı 
çıkarılamadığı için, o da büyük bir Galatasaraylı. Başkanımız, aynı zamanda kurtuluş savaşının en 
önemli muharebelerinin olduğu 57’nci alayda, intihar eden tabur komutanımızın da (Alçı tepe) 
Alçı tepe değil, Çiğiltepede, Çiğiltepede, 20 dakika geç aldığı için, Atatürk’e verdiği sözü 
tutamadığı için Reşat Çiğiltepe’nin rahmetlinin, emir subayı, o anda yine büyük Galatasaraylılar, 
yani onlara ayrı bir anma programı yapmamız lazım, nice filmler, nice senaryolar, niye romanlar 
çıkar. 
Teşekkürler Sayın Reha Bilge. Şimdi anons ettim, Reşit Ömer Kükner, daha sonra konuşma 
hakkını kullanacak. Ben sayın Metin Kural’a davet etmek istiyorum. Buyurun. 
 
Metin Kural 
Değerli yönetim ve değerli divan hazirunu saygılar hepinize. 6253 Metin Kural ben. Yani çok kısa 
konuşacağım. Birincisi, hakikaten yönetimimize teşekkür ediyorum. Bu rakiplerimizin seviyesiz 
saldırılarına karşı, hiçbir şekilde, yani Galatasaray kalitesini düşürmeden şey yaptıkları için, 
karşılık verdikleri için. Bir de tabii ikinci hoşuma giden bir durum var. Yani iki rakibimiz, ikisi bir 
oldular ve sadece bize saldırıyorlar. Bu da artık bizim güç olarak, ikisinin toplamı seviyesinde 
veya ikisinin toplamından daha ileri olduğumuzu gösteriyor. Bu da 60 senedir tribünde olan biri 
olarak, bana çok büyük bir haz veriyor, bir keyif veriyor, keza ben yani devamlı stattayım, doğu 
üstte bulunuyorum. Yani tribündeki coşku, insanların maça gelirken ki coşkusu, tribündeki 
atmosfer, gerçekten belki de dünyanın en güzellerinden birisi, biraz da tabii ki bunu 
kıskanıyorlar. Futboldaki başarılarımızı kıskanıyorlar ve de o yüzden, çirkin şeylere maruz 
kalıyoruz. Buna karşı, yönetimimiz sağ olsun hiçbir şekilde, seviyeyi düşürmeden, rakiplerimizle 
muhatap oluyor, bir tek, bir konuda bir şey söylemek istiyorum. Yani biraz özel konu gibi ama, 
bütün taraftarları, şeyi ilgilendiren, kombine sahiplerini ilgilendiren bir şey, bu önemli maçlarda, 
kombine devir hakkı olmuyor, tamam o zaman, eğer ben şahsen İstanbul'da değilsem, kulübe 
devretmek zorundayız, fakat şöyle bir durum var, anladığım kadarıyla, yani kulüpten bunları 
birileri alıp, bir karaborsa oluşuyor, yani arkadaşlarımız var, kendi çocuklarına devredemiyorlar 
ve sonra fahiş fiyatlarla karaborsadan bilet almak zorunda kalıyorlar. Yani bu şey konusunda 
mesela, 7, 8 limiti olması doğru bir şey. Kombine devir, yoksa yani o kadar maça gelmeyeceksen 
alma kardeşim, kombine, denebilir. Ama o 7, 8 şeyin içine, devir hakkının içine, önemli maçları 
koymayınca, gerçekten bu bir rahatsızlık yaratıyor, bir de çok kötü bir karaborsa yaratıyor, 
anlayabildiğim kadarıyla, diyelim ben gelemiyorum maça, kulübe devrettim, hemen birisi 
kapatıyor onu ama o kapatan insan sonra karaborsadan, nasıl oluyor peki, şey satışı? Hayır, 
kombine devri yasak da bilet devri de mi yasak? E, nasıl peki, şey yapıyorlar? Karaborsadan, nasıl 
yapıyorlar abi? (Yani mesaj çekiyorlar, yani kaçak giriş oluyor, resmi olarak, karaborsa değil. 
Zaten karaborsa olmasın diye biz şey yapıyoruz) ama yani bence o şey yani, önemli maçlarda, 
bir de bir iki kere benim şey, bu yani yurt dışından tanıdığım geliyor, akrabam. Metin abi ne olur 
bu maça gitmek istiyorum. Ben seve seve, ne olacak, 60 senede bir maça gitmezsem bir şey 
olmaz. Vermek istiyorum, devredemiyorum. Ama bulamıyor, fakat karaborsacılar bildiğim 
kadarıyla, yani İsme, dediğiniz gibiyse, memnun olurum. Yani ama yani neticede bir kombineleri  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Lütfen ikili diyaloğa girmeyelim, sayın konuşmacı toparlayın.  
 
Metin Kural 
Tamam. Neyse, tamam, toparladım. Durum bu. Memnun oldum o bilgiyi aldığıma, ben sanki 
alınan biletler devrediliyor zannediyordum. Neyse, artık başarılarımızın devamı, hayırlısı ile 
şampiyon olarak bu seneyi de bitireceğiz inşallah. Hepinize, saygılar, selamlar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler Sayın Metin Kural’a. Sayın Hayri Kozak, burada mı acaba? Henüz gelemedi herhalde. 
Konuşma talebi vardı. Sayın Taner Aşkın. Buyurun Sayın Taner Aşkın. Sonraki konuşmacımız 
Sayın İbrahim Göknar. 
 
Taner Aşkın 
Önümü ilikleyemeyeceğim kusura bakmayın. Ciddi bir korse var. Özür diliyorum. (Geçmiş olsun) 
Sağ olun, teşekkür ederim. Değerli başkanlarım, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, sayın hazirun 
ve değerli Galatasaray mensupları, hepinizi saygı ve sevgi ile selamlıyorum. Kusura bakmayın, 
bir rahatsızlıktan henüz çıkmış değilim ama burada olmam gerektiğine inandığım için şu anda, 
her türlü şartı zorlayarak huzurlarınıza bir iki bazı şeyi sizlere aktarmak istiyorum. 
Öncelikle yeni seçilen divan için, hepimizin adına ben de şahsen kendi adıma başarılar diliyorum. 
İnşallah iyi bir çalışma dönemi geçirecekler. Bizler de elimizden geldiği kadar kendilerine destek 
olmaya çalışacağız. Şimdi müsaadenizle konuşmama buradan başlamak istiyorum. Beni rencide 
eden, beni üzen, hatta şöyle söyleyeyim. Zaman zaman kendimle yüzleşmeye zorlayan bir olay 
var. Biraz evvel burada da konuşuldu. Galatasaray’ın aktif üye sayısından bahsedildi. 
Galatasaray’ın Divan Kurulu üyesinden bahsedildi ama netice-i kelam, 324 üye ile oy kullanan 
Galatasaray divanından, Divan Başkanı çıktı, Divan Heyeti çıktı. Yakışıyor mu? Bana göre 
yakışmıyor. Çünkü Galatasaray’ın tartışılmaz, en büyük, en büyük kurumu, kurulu daha doğrusu 
diyelim, yönetim içerisinde, burası. 30 sene, 20 sene, 25 sene insanların buraya adım atmak için 
bekledikleri, ömürlerinin önemli bir kısmını, bunun için programladıkları bir gerçek var. Biz bunu 
bu kadar hafife alamayız. Yani bakıyorum, niçin böyleyiz, neden böyleyiz, niye böyle oluyoruz, 
niye birliğimizi, beraberliğimizi toplayamıyoruz. Burada birtakım şeyleri tartışamıyoruz. Hep 
olmayacak şeylerle konuşuyoruz, vakit geçiriyoruz. Mala yani ile bir sürü o işte şöyle olmuş, 
böyle olmuş, bizi enterese etmeyen konularla uğraşıyoruz. Yani burada samimiyetle söylüyorum 
hem yeni seçilen divandan, hem de yönetimden, şahsım adına rica ediyorum. Bekliyorum ve 
takip edeceğim. Divanı kesin aktif hale getirmek zorundayız, divanın kesin bir yeri olmak 
zorunda. Bakın, şu toplantıda, şu divan üyelerine yakışan bir yer mi burası? Galatasaray divanı 
demek için bana göre bin tane şahit lazım. Özhan Canaydın lokali burası, Özhan Canaydın 
konferans salonu burası. Ama Galatasaray’ın Divan Kurulunun toplantısında, lütfen rica 
ediyorum. Üyelerin, bizler özellikle yaşlı insanların rahat edebilecekleri, birbirleriyle 
konuşabilecekleri, sohbet edebilecekleri bir ortamın hazırlanması için, ben yönetimin en aktif 
görevinin bura olmasını temenni ediyorum. Temenni etmiyorum, istiyorum, rica ediyorum. 
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Kusura bakmayın, bu bizim yani şöyle söyleyeyim. Kaybolan değerlerimizden bir tanesi, çok 
değer kaybediyoruz. Çok değer kaybediyoruz, ama bilerek, ama bilmeyerek, ama isteyerek, ama 
istemeyerek. Şimdi bizim ona hakkımız yok. Biz bir emanet almışız, bu aldığımız emaneti en iyi 
şekilde, en iyi şartlarla, imkânlar öyleydi, böyleydi, ne olursa olsun. Ama biz muhakkak 
değerlerimize kıymet vermek zorundayız. Bakın birçok şeyde, yani evet, bir terslik var orada, 
neden? Neden, şöyle söyleyeyim. Galatasaray spor kulübü derneği, kurulduğu günden beri 
Divan Başkanları, hep mektepten gelmişler, hiç dışarıdan kimse gelmemiş. Hiç kimse gelmemiş, 
dolayısıyla bir aday çıkıyor, bir aday, hiç aday çıkaramadınız siz. Ne münasebet ne alakası var. 
10 tane de aday çıkar, 100 tane de aday çıkar. Ama bu ayrımcılığa girmeyelim, böyle şey olmaz, 
3 bin tane üye var, 300 kişiyle Galatasaray Divan Başkanını seçiyor. Divan Başkanı Galatasaray’da 
çok önemli bir mevki, başkanlığı. Divan Heyeti de öyle. O kıymeti vermek zorundayız. Biz 
bunlarla geldik. Bunlar sayesinde buralara geldik, bunları öğrenerek geldik, bunları uygulayarak 
geldik, işin açıkçasını söyleyeyim. Yani şampiyonluk, şampiyonluk, şampiyonluk, evet doğru, 
tabii ki, ama bir grupta bir takım şampiyon oluyor. 14 sene Galatasaray şampiyon olmadı ne 
oldu, ne değişti? Galatasaray’da hiçbir şey değişmedi. O şampiyonlar olmadığı halde, 
Galatasaray bugün buralara geldi. Ama şu anda, şu anda ben özellikle Yönetim Kurulunun 
yapısında, Yönetim Kurulunun yapısında, dengelerin sağlanması hususunda, ciddi anlamda 
sıkıntılar olduğuna inanıyorum. Şimdi Sayın Başkan burada yok ama Yönetim Kurulu 
arkadaşlarım, oh, başkanım hoş geldiniz, kusura bakmayın, özür diliyorum. Tabii önemli bir 
vazife, cenazeden geldiği, ben fark edemedim, kusura bakmayın. Ben bilhassa rica ediyorum, 
yani şimdi bir birlik, beraberlik içerisinde olmamız şart. Hele şu atmosferde %100 buna 
ihtiyacımız var. Ama görüyorum ki, yani çok üzülerek söylüyorum bunu. Bir parasal, finansal bir 
problemimiz var. Oradan al, buraya ver, buradan al, buraya ver. Bir türlü olmuyor, 
toparlayamıyoruz yani. O sıkıntıyı aşmanın da bir yolu var, muhakkak ki var. Ama şunu 
söyleyeyim, yani elmacılarla filan bu iş olmuyor Sayın Başkanım, elma ile elmayı topla diyen 
insan nerede? Nerede elma ile elmayı topla diyen insan? Ama bakın kendisi şunu söylüyor. Elma 
ile elmayı toplayın diyor. Kendisi de elma ile yer elmasını topluyor. Galatasaray’ın bu hale 
gelmesinin sebebi bu. Bu. Biz kimle yarışıyoruz ne yapıyoruz, ne ediyoruz? Elimizde bir mastır 
plan var mı? Yok. Şu oyuncuyu aldık, bu oyuncuyu aldık. Tamam da bizim bütçemiz kadar 
adamlar bir oyuncuya para veriyorlar. Bir. İkincisi, ülkenin şartları, üçüncüsü dünyanın şartları, 
bugün birtakım şeyleri, çok ciddi olarak, çok ciddi olarak irdelemek durumundayız. Bakın Sayın 
Başkan, iki senelik bir dönem geçirdi, iki senelik bir dönemde, iyidir, kötüdür, Galatasaray ne 
elinden geliyorsa, yapmaya çalıştı. Ekibi de böyle. Bizler de destek olmaya çalıştık. Elimizden 
geldiği kadar. Ama lütfen rica ediyorum Sayın Başkanım, bakın, siz bir göreve geldiniz. Bu göreve 
devam etmek zorundasınız. Bundan sonraki dönemde de bize başkan filan aratmayın. Öyle bir 
şeye de şu anda gerek yok. Gerek yok. Ben şahsen samimiyetle söylüyorum, sizi kerhen de olsa, 
ibra edeceğim. İbra edeceğim. İnanmadığım halde, ibra edeceğim. Ama şöyle söyleyeyim, 
Galatasaray’a başkan seçilmeniz için de elimden ne geliyorsa yapacağım. Açık ve net 
söylüyorum. Çünkü siz bir dönem geldiniz, o dönem yetmedi, bir dönem daha istiyorsunuz. 
Bundan evvelkileri de gördük. Yani yetmeyeceğini bilerek oldu bu işler. O süre içerisinde bu 
kadar işin bir arada çıkmayacağı kesin, hele Türkiye'nin şartlarında iyice kesin yani. Şimdi burada 
yapılması gereken bana göre, Yönetim Kurulunun bundan sonraki seçim listesinde, yanınıza 
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alacağınız arkadaşlara, özellikle, çok, çok ama çok dikkat etmenizi rica ediyorum. Ben şahsen 
kendi adıma bunu böyle söylüyorum. Üzülerek söylüyorum. Yani Galatasaray’da meşhur bir şey 
vardır. Halatı çekenler diye. Halatı çekenler bizleriz, ama maalesef halatın ıslak tarafı elimizde, 
hep kayıyoruz. Hep kayıyoruz. Halatın kuru tarafı başkalarının elinde, lütfen Sayın Başkanım, 
istirham ediyorum. Bu husus çok önemli, siz de bu hususta belki şikayetçisiniz ama şu an yani 
yapılabilecek bir şey olduğunu görmediğinizden mi, bilemiyorum. Yoksa, Mayıs’a kadar idare 
edelim, bu şartlarla burayı geçelim diyorsanız, onu da saygıyla karşılıyorum. Ama çok önemli 
olarak bir şey daha söylüyorum. Bu elmacı arkadaş, bir 35 milyon dolar verdim ben buraya diyor. 
En hesaplara bakıyorum. Öyle bir şey görmüyorum. 35 milyon dolar, zaman içerisinde, bunu siz 
de söylediniz Sayın Başkanım, arkadaşın o parayı verdiğini söylediniz. Ama bu para nereye 
verildi, nerede? Hangi hesapta? Alacaklı mı? Bu adam stadı kiraladı, kiraladığı zaman, ne yaptı 
bu adam, bakın şöyle söyleyeyim, dedi ki bir lira fazla veren olursa ben bunu devrederim dedi. 
Niye? Niye biliyor musunuz? Açıklıkla söyleyeyim size, çünkü orada bir imza eksik, bakanın 
imzası eksik. Onu fırsat olarak bildi ve kullandı. Kullandı.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın. 
 
Taner Aşkın 
Buyurun.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Şu anda bahsettiğiniz kişi, burada değil ve kendisini, divan üyesi olmadığı için veya divan üyesi 
olmasına gerek yok. Burada olsaydı, oylatarak cevap hakkını kullanma şeyi vardı. Yani dolayısıyla 
polemik yaratıcı bu konuşmayı yani bilmiyorum. Daha fazla sürdürmemenizi ben şiddetle tavsiye 
ediyorum. 
 
Taner Aşkın 
Sayın Başkanım, ikazınız için teşekkür ediyorum. Yalnız şöyle bir şey söyleyeyim. Sadece 
Galatasaray divanında bu konu konuşulmuyor, her tarafta konuşuluyor, sosyal medyaya gidin, 
gazetelere gidin, özel tutulmuş adamların yaptıkları programları dikkatle izleyelim. Galatasaray 
camiası bunları hak etmiyor, bakın bunları hak etmiyor. Tekrar tekrar söylüyorum. Galatasaray 
camiası, doğru haklı olabilirsiniz. Arkadaş burada olmayabilir. Ama arkadaş zaten atanmış bir 
insan, seçilmiş bir insan değil.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Şimdi, müsaade eder misiniz, sayın Yönetim Kurulu.  
 
Taner Aşkın 
(Cenazesi var) Tamam. Sayın Başkanım, cenazesi var. Kusura bakmayın. Ya kusura bakmayın, 
adamın cenazesi var, biz de saygıyı da gösteriyoruz.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın, Sportif A.Ş.’nin bu spesifik konusuna şu aşamada burada girmek ne kadar 
doğru. (Ayıp) 
 
Taner Aşkın 
Efendim. (Ayıp) Ne ayıp Sayın Başkanım, niye ayıp? (Biraz saygılı olalım ya.) Yeterli derecede 
saygılıyız Sayın Başkanım, (Adam diye hitap ediyorsunuz siz, Taner abi) Ne diyeyim? Adam değil 
mi? (Yönetim Kurulu üyesi, yani bizi temsil ediyor. Yani hem kullandığınız ifadelere dikkat edin, 
ben bugünün nezaketine biraz saygı gösterelim ya.) Sayın Başkanım, ikazınıza teşekkür 
ediyorum. Ben o saygıyı gösterecek bir insanım. Yeteri derecede gösterdim. Ama her sabrın bir 
sonu var. Bu, buraya kadar geldi. Ben de bu halimle buraya geldim. Galatasaray’ın camiasında 
bilinmeyen bir şey kalsın istemiyorum. Kusura bakmayın. Siz Sayın Başkanım (Allah aşkına yeter, 
lütfen Taner abi, rica ediyorum senden) Sayın Başkanım, sizin sözünüzü dinleyeceğim. Ama şunu 
söyleyeyim, şunu söyleyeyim. Bu benim içimde uhde, bakın ben size yazıyla müracaat ettim. 
Bana lütfen yazıyla dönün dedim. Aradan 2 seneye yakın zaman oluyor neredeyse, bir seneyi 
geçti. 1,5 seneyi geçti, hâlâ bana ve benim arkadaşlarıma bir cevap vermediniz, bir cevap 
vermediniz Sayın Başkanım, bunları ben size gizli olarak sormadım, yazıyla sordum, kayıttan 
geçirdim. Bunların hepsini siz biliyorsunuz. (Başka konuya geçelim Taner abi.) başka, başka hiçbir 
şey söylemeye gerek yok arkadaşlar. Anlaşıldığı kadarıyla şöyle söyleyeyim. Yani ne olursa olsun, 
her şey olsun, burada konuşulmasın. Esas konuşulacak yer burası. Biz bunları konuşmadığımız 
sürece, dışarıda herkes bunları konuşacak ve bu iş bir yerde, ben bir şey söyledim, affedersiniz, 
kusura bakmayın, bunu da söylemeyeyim mi Sayın Başkanım, ben bu kürsüde konuşurken, 
televizyondaki ekran yarıya bölünde, bir futbolcu geldi. Galatasaraylı bir Divan Kurulu üyesi 
burada konuşuyor, mobbing yedik, mobbing yedik yani açıkçası. (30 saniye sonra düzeltildi.) 
güzel kardeşim bakın, güzel kardeşim bakın, ne olursa olsun, bir şeyi daha söyleyeyim, başka bir 
şey daha söyleyeyim (Bunu size izah ettik abi, o zaman da anlıyoruz sizi dediniz, kabullendiniz.) 
Sayın genel sekreter müsaade edin, müsaade edin, ben sözümü bitireyim, siz konuşmaya devam 
edersiniz, şu anda ben bu kitleye muhatabım yani size muhatap değilim şu an. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı devam edin lütfen. 
 
Taner Aşkın 
Evet, onu da söyleyeyim. Açılış var. Açılışta ben özellikle Sayın Başkanımdan rica ettim, Divan 
Başkanımdan, ben dedim rahatsızım ama geleceğim oraya, konuşmak istiyorum. Tamam 
dediler, konuşabilirsiniz. Geldim, arkadaşlar. Geldim. Öğle yemeği paydosuna kadar, beni 
görmemiş kimse, ben orada değilmişim gibi, hareket edildi ve yemeğe davet edildik, yemeğe 
davet esnasında, Sayın Başkana dedim ki, herhalde unuttunuz beni burada, koskoca adamı 
görmediniz dedim. Aa, abi affedersiniz, atlamışız, kusura bakmayın, yanlışlık oldu filan dedi, 
hiçbir şey söylemedim. Arkamı döndüm ve yürüdüm gittim. Şimdi bakın bu tip şeyler, insanlara, 
insanlara yapıldığı zaman, bunun bir karşı reaksiyonu olacağını bilmemiz lazım. Biz 
Galatasaray’da sizleri yönetici diye seçtik, eksik olmayın, elinizden geleni yapıyorsunuz. Biz de 
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elimizden geleni yapmaya gayret ediyoruz. Ama sizlerin her yaptığının doğru olduğunun, bizim 
de her yaptığımızın yanlış olduğunu söylemek veya tersi mümkün değil. Mümkün değil. 
Tartışacağız Sayın Başkanım. Burası Galatasaray. Spor Kulübünün Derneği ve burası da Divanı. 
Biz bunları burada tartışmak zorundayız. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Artık dernek kalmadı. Onu. Kulüp diyelim. Spor yasasına tabiyiz. 
 
Taner Aşkın 
Tamam kalmadı maalesef ama tüzük devam ediyor. Neyse. Burada noktayı koyayım ben, kusura 
bakmayın, belki biraz fazla oldu ama eksik olduğuna inanıyorum, şahsen, kendi adıma 
inanıyorum. Çok bilinmesi gereken, çok açık şeyler var. Bunları burada tartışmak zorundayız. 
Ama öyle, ama böyle, herkesin acı günü olabilir. Ben de bilemiyorum ama belki yarın burada 
olmayabilirim. Olabilir. Olabilir. Ama bu saygısızlık demek değildir. Ben kendi adıma bir şey 
söylemiyorum. Mensubu olduğum Galatasaray Spor Kulübünün haklarını müdafaa etmek için 
bu kürsüdeyim, bunların peşindeyim. Bunları söylüyorum. Hepinizi hürmetle selamlıyorum. 
Hoşça kalın. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın’a teşekkürler. Ben sayın İbrahim Göknar’ın affına sığınarak, Sayın Başkanı 
dinleyeceğiz. Sayın Dursun Aydın Özbek, buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım, değerli Heyeti, sayın Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer hanımefendiler, 
beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. Sözlerime başlamadan önce 
geçtiğimiz hafta yaptığımız Divan Başkanlığı ve heyeti seçiminde, seçilen yeni Divan Heyetimizi 
kutluyorum. Onların bu dönemde de geçmiş dönemde vermiş oldukları başarılı yönetimi 
göstereceklerinden eminim. 
Değerli hazirun, Mart ayı divan toplantısında bugün yine burada bir aradayız. Hepinizden özür 
diliyorum. Sportif A.Ş. Başkan Vekilim, Sevgili Erden Timur’un kayınvalidesinin vefatı dolayısıyla 
düzenlenen cenaze törenine katılmaktan dolayı, huzurunuza biraz geç geldim. 
Bu vesileyle, sayın Erden Timur’un değerli kayınvalidesi, Hatice Gönül hanımefendiye ve dün 
defnettiğimiz, sevgili ağabeyim Ali Sirmen Bey’e ve son 1 ayda kaybettiğimiz tüm 
Galatasaraylılara, bir kez daha rahmet, geride kalan değerli ailelerine de sabır diliyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, bugün daha önceki toplantılarımıza kıyasla, kısa ve önemli bir konuşma 
yapmak istiyorum. Göreve geldiğimizde, size bir söz vermiştik değerli arkadaşlarım, kulübümüz 
üzerinde büyük bir yük olan Bankalar Birliği anlaşmasından çıkabiliriz, çıkacağız diye sizlere söz 
vermiştik. Bugün bu anlaşmadan çıkmak için geldiğimiz noktayı, size kısaca özetlemek istiyorum. 
Florya’daki arazimizin değerlendirmesi için, Kemerburgaz tesislerimize geçişi tamamlamamız 
gerekiyordu. Çalışmalar hızlı bir şekilde devam ediyor. Önümüzdeki sezona, futbol takımımız, 
Kemerburgaz tesislerinde başlayacak. Buna bağlı olarak, Florya arazimizin değerlendirilmesi 
hususunda da süreci başlatıyoruz. Florya arazimizin değerlendirilmesi kulübümüz için hayati 
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öneme sahip değerli arkadaşlar. Florya’nın değerlendirilmesi, kulübümüzün önümüzdeki 20 
yılını etkileyecek bir olay. Belki daha fazlası. Şu aşamada herhangi bir rakam telaffuz etmek 
istemiyorum. Ama, bu proje ile kulübümüzün geleceğinin çok daha parlak olacağını gördüğümü 
sizlerin huzurunda ifade etmek istiyorum. 
Gerek 2022 Haziran seçimleri döneminde, gerek bundan önceki konuşmalarımızda ifade 
etmiştik. Burada bir kez daha tekrar etmek istiyorum. Florya’dan gelecek gelir, 
Galatasaray’ımızın geleceğidir. Hiçbir şekilde, günlük başarılar için çarçur edilmemeli, ortak 
akılla yönetilmelidir, sevgili Galatasaraylılar. Bu benim ve Yönetim Kurulu arkadaşlarımın ortak 
görüşüdür. İşte bu yüzden, Florya projesindeki gelirimizle, önce, bankalar birliği anlaşmasından 
çıkmayı, daha sonra da kalan tutarın 1 lirasına dahi dokunmadan, bir hesapta bloke edilmesini 
öngörüyoruz. Biz ve bizden sonra gelecek yönetim kurulları, ana paraya dokunma hakkına sahip 
olmayacak. Bunun için genel kurul kararı almak zorunda kalacaklar. Bununla ilgili, net ifadeler 
içeren Yönetim Kurulu kararını alıp, 27 Nisan’da yapacağımız bütçe genel kurulunda, konu ile 
ilgili size çok daha detaylı anlatımda bulunacağım. 
Burası çok önemli değerli Galatasaraylılar, bu gelirle oluşturulacak fonun, nasıl kullanılacağı, bu 
ana fonun, hiç kimsenin uhdesinde, genel kurulun iradesinde olacağını söylemek istiyorum. 
Sadece bunun neması, gerekli yerlere, hepsini tartışacağız 27 Nisan’da, onun kullanılması 
suretiyle hem sportif manada hem de kulübün yönetimi anlamında, çok daha farklı bir yere 
kulübümüzü taşıyacağız. Değerli Galatasaraylılar, futbol takımımız şampiyonluğa doğru yürüyor. 
Biz ilk günden beri inanıyoruz. Bu şampiyonluğu hak ettiğimizi biliyoruz ve yolumuza, zafer 
yolculuğumuza devam ediyoruz. Aynı şekilde 7 Nisan’da Şanlıurfa’da süper kupa finali 
oynayacağız. Bölge insanı, büyük bir heyecanla bizleri bekliyor. 
Biz de benzer heyecanı yaşıyoruz, dileriz tüm spor severlere keyifli bir final yaşatacağız, 7 
Nisan’da, Şanlıurfa’da. Evet. Değerli hazirun, şampiyonluk çok önemli ve değerli. Ama şampiyon 
olmak adına, her şeyi mübah görüp, kardeşi kardeşe düşman etmek için ekilen nefret 
tohumlarını da izliyoruz, görüyoruz. Ve bunun için bugün bir kez daha tüm futbol camiasını ve 
rengi ne olursa olsun, tüm taraftarları itidale davet ediyorum. Lütfen sakin kalalım ve bizi 
birbirimize düşürmeye çalışanlara izin vermeyelim, değerli Galatasaraylılar, hepinize sevgi ve 
saygılarımı sunuyorum değerli hazirun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e, özellikle son temas ettiği, Türk futbolundaki kargaşa ve 
kaotik ortama karşı, yapmış olduğu sağ duyulu itidal çağrısı için, Divan Başkanlık Heyeti adına ve 
sizlerin de izniyle, sizlerin adına, sonsuz teşekkürlerimizi iletmek istiyoruz. Bir kuvvetli alkış rica 
ediyorum. 
Saygıdeğer hazirun, sayın İbrahim Göknar’ı biraz bekleteceğim, tarihten bir anekdot daha, 
bugün başkanlarımızı, sevgili başkanlarımızı anıyoruz, malum. Divan Heyeti olarak da tarih ve 
arşiv, dijital arşiv ve tarih çalışmalarımızı da sürdürüyoruz. Sizi 1930’lu yıllara götürmek 
istiyorum. 1930-31 ve 1932 yıllarındaki başkanımız, 17 numaralı kurucumuz, Ahmet Kara. 
Döneminde enteresan bir olay oluyor. Enteresanlığını siz değerlendirin lütfen. Sene 1931. Türk 
sporunun yine önemli futbolcularından ve önemli karakterlerinden ve yöneticilerinden, bir genç 
futbolcu, ezeli rakibimiz ve ezeli dostumuz, bir başka kulübün dikkatini çekiyor. Yalnız bu 
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futbolcuyu almak için, Halıcıoğlu Askeri Lise takımında oynuyor. Gençken. 1500 profesyonellik 
başlamış, bir 1500 liralık bir serbest kalma bedeli var. Fakat rakibimiz olan kulüp, bu bedelin 
ancak 500 lirasını denkleştirebiliyor ve o zamanın önemli ve kudretli tüccarlarından, Ahmet Kara 
başkanımıza geliyorlar ve 1000 lira borç alıp, serbest kalma bedelini yatırıyorlar. Ve bu futbolcu, 
rakibimiz olan kulübe, transfer ediliyor. Bir hafta sonra maçımız var o kulüple ve ilk kez sahaya 
adım attığı maçta, Galatasaray’ımıza 2 gol birden atıyor. Rakip kulüp yöneticileri, biraz da 
mahcubiyet içinde, Ahmet Kara başkanımıza geliyorlar, diyorlar ki, sayenizde aldık ama 
borcumuzu da takdim edelim. Ahmet Kara başkanımız, bu çocuğa bu para helal olsun diyor ve 
borç filan yoktur. Ben unuttum, siz de unutun diyor. Kim bu değerli Türk spor tarihinin 
büyüklerinden? Baba Hakkı. Hakkı Yeten. Almak için gelen Beşiktaş yöneticisi, Beşiktaş 
futbolunun yine efsane ismi, Şeref Bey. O dönemdeki insanların ve Galatasaraylı büyüklerimizin 
nezaketi, zarafeti ve asaleti, bugünümüze ışık tutsun diyorum. Bu anıyı affınıza sığınıyorum, 
söylemek zorundaydım. Çok önemsiyorum. Yani sporda, sporun bir dostluk, kardeşlik ve 
centilmenlik ve sonunda bir oyun olduğunu ve ölüm, kalım mücadelesi olmadığını anımsattığı 
için de o değerli büyüklerimize şükran duyuyoruz. Teşekkür ederim. Dinlediğiniz için. Sayın 
İbrahim Göknar, sizi beklettik, buyurun. 
 
İbrahim Göknar 
Çok değerli hazirun, herkesi saygıyla selamlıyorum. Efendim önce güzel bir haber vereyim, 
müsaade ederseniz. Biraz önce sevgili başkanımız bahsettiler. 7 Nisan’da süper kupa finali var. 
Ondan sonra eğer olursa, bir maçımız daha var. Ben Galatasaraylı olarak, şimdiden 5 inci 
yıldızımıza 13, 14 ay kaldı. Bunun müjdesini sizlere vermek istiyorum. Hayırlısı ile buradan da 
Florya’ya bütün içtenliğimle, sevgilerini, selamlarını, başarılarının devamını diliyorum. 
Efendim öncelikle ben de sayın Divan Kurulu Başkanımızı ve tabii ki Divan Heyetini, bu onurlu 
göreve tekrar seçildikleri için, kendilerini tebrik ediyorum ve yeni dönemde de başarılarının 
devamını diliyorum. 
Erencan mümkünse, koyarsan. Ben bugün iki konu hakkında görüşlerimi, bilgilerinize arz 
edeceğim. Bu gelmiyor galiba. Geldi mi? Evet. Bu iki konu, bir tanesi, bizim Galatasaray’da 
hazirunlarımızın toplantılara katılım pozisyonları, diğeri de çok enteresan, ben başkanımla hiçbir 
şey görüşmedim, fakat ben de bugün Florya projesi hakkında, hatta ona kurtuluş reçetesi dedim. 
O hususta görüşlerimi ve önerilerimi bilginize arz etmek istiyorum. 
Öncelikle hazirunlar, öteki slayta geçersek Erencan, lütfen. Şimdi hepimiz biliyoruz bunu, 
defalarca da görüştük, konuşuyoruz. Bizim hazirunlarımıza, üyelerimizin katılım sayıları, son 
derece düşük. Burada biraz önce bilgilerimi tazeledim. Divan Başkanımız, tam rakamları verdi. 
Ben bunları yaklaşık olarak söylemiştim ama, 11 bini aşan bir genel kurulu, genel kurul üye 
sayımız var. Galatasaray’da aktif tabii ve yine aktif Divan Kurulu üye sayımız da 3 bini geçmiş. Bu 
da çok değerli tabii. Şimdi bakın burada bizim genel kurullarımıza, katılım sayısı, maalesef 900, 
1000, hatırlarsanız, geçen sene hatta bir tüzük tadil toplantımızı, yeterli sayıyı bulamadığımız 
için açamamıştık. Tehir etmiştik. Divandaki durumumuz, çok daha vahim, bugün de 66’ydı galiba 
açılış, katılan sayı. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Şu anda 84.  
 
İbrahim Göknar 
Tamam ben de zaten, açılış, 70, 100 gibi bir rakam var. Şimdi bu, şu. Bir kere matematik olarak 
bakarsak, gördüğümüz gibi, bir de tabii bunun dışında önemli kararlar alıyoruz Galatasaray’da. 
Son derece önemli kararlar alıyoruz. Bu kararlar, bu sayıların da altında. Oraya geldiğimizde salt 
çoğunluğa bakıyoruz. Şimdi buradan şuna gelmek istiyorum. Bu açıkçası, bu tehlikeyi daha 
önceleri de konuştuk, bir başka tehlike önümüze gelebilir. Her ne kadar tüzüğümüze uygun da 
olsa bu toplantılar. İleride alınan bu önemli kararlar, meşruiyet meselesi halinde, kendi aramızda 
ortaya çıkabilir. Ben bunu bugünden ifade etmek istiyorum. Dolayısıyla, şimdi bunu şöyle 
diyoruz. Bence orada bir hata yapıyoruz. Hepimiz diyoruz ki, efendim genel kurula ilgi 
gösterilmiyor, işte divana ilgi gösterilmiyor, üyeler ilgi göstermiyor. Ben daha önce de bunu 
belirtmiştim. Peki, biz acaba ilgi gösterilmesi için ne yapıyoruz? Bunu kendi kendimize, 
sormamızın gerekliliğine inanıyorum ve özellikle altını kalın çizgilerle çizerek, özellikle genç 
üyelerimizin, Galatasaray’da mutlaka ve mutlaka bu salona genel kurul salonuna özellikle en 
azından gelmelerini, özellikle istirham ediyorum. Çünkü onlar da çok iyi bilmeliler ki, 
Galatasaray’ın yarınki tek gücü onlardır. 
Galatasaray’ı yarın gençler idare edecekler. Dolayısıyla bu konuda benim yönetimimize bir 
önerim olacak. Eğer uygun görülürse, biz bu 11 bin küsurluk üye hacmimizde, bir anket 
yaptıralım ve anket sorularını sizler hazırlayın. Bu işin sebepleri nelerdir? Çünkü bu kesinlikle tek 
başına ilgisizlik değil. Birçok sebep var. Şu anda bahsetmek istemiyorum. Ama bunu kendi 
aramızda da konuşuyoruz. Kimileri bizleri beğenmiyor, kimileri olan olaylardan hoşnut değil, 
vesaire vesaire bunun bence en pratik çözümü, lütfen, bir anketin yapılması ve o anket 
neticelerinde yine burada, bir divan toplantısında, bizlerle paylaşmanız başkanım. İkinci konu, 
Erencan. İkinci konumuz, Florya konusu. Daha doğrusu, Sayın Başkanımızın da bahsettiği gibi 
Florya projemiz. 
Şimdi ben çok kısaca, çok kısaca, Florya projemizin tarihçesini özetlemeye çalışacağım. Çok 
basitçe.  
Biz Florya için Riva dahi, iki tane olağanüstü kongre yaptık, genel kurul yaptık, pardon. Bir tanesi, 
22 Ekim 2016 tarihindeydi. Burada eminim, pek çok üyemiz de vardı orada, tahmin ediyorum. 
Haliç Kongre Merkezinde Riva ve Florya ile ilgili, projelerimiz, yetki konularımız, çok da değerli 
bir toplantıydı. Dursun Özbek başkanımız, Başkandı. Yapıldı ve onaylandı. 
Aradan 2016’dan 2022’ye kadar, 6, 7 sene geçti. Biz ikinci olağanüstü Florya ve diğer yani 
efendim Galatasaray Adası, Mecidiyeköy binası, gibi Kemerburgaz gibi projelerle birlikte, Florya 
da işin içinde olmak şekliyle, 2022’nin 31 Temmuz’unda, ikinci olağanüstü toplantımızı yaptık. 
Yetki toplantımızı. Burada elimde biraz sonra oraya da konur. Küpürü var. Bu genel kurul 
ilanımız. Şimdi üçüncüye soru işaretleri koydum. Onu niye, o şekilde dizayn ettiğimi ifade 
etmeye çalışacağım. Bunu geçebiliriz.  
Şimdi burada tabii şunu da söylemeliyim. Bu, bugün 8 inci senedeyiz. Biraz önce başkanımız, çok 
güzel haberi verdi. Hakikaten Florya bana göre, Galatasaray’ın kurtuluş reçetesi. 8 senede, 
Florya bir gitti, bir geldi, bir gitti, bir geldi. Ama en sonunda hacmini de büyüterek, Galatasaray’a 
büyük bir nimet olarak, ticari anlamda söylüyorum tabi. Geri döndü. Bu zaman zarfında, bu konu 
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için kimin emeği geçtiyse, herkese ayrıca teşekkür etmek istiyorum. Özellikle de yeni bugünkü 
yönetimimizin bu konudaki çabaları daima takdire şayan. 
Evet, arkadan geldi. Bu şeyde, şimdi bu küpürden gördüğümüz ilanın şeyinde, oraya ben bir özet 
çıkardım. Bu çok detaylı bir Galatasaray tarihinde ilk defa, zamanında da konuşulduğu gibi, 
gazeteye verilen ilan, neredeyse, o günkü toplantıda 2022 onay toplantısında konuşulan her şey 
burada var. Burada iki tane kritik nokta var. Bunu belirtmeden geçemeyeceğim. Bunlardan bir 
tanesi, mevcut yönetimimizin, bu ilana göre, yetki süresi, 31 Mayıs 2024 tarihinde bitiyor. Yani 
bugüne bakarsak, 2,5 aylık bir süre var. Hukuki. Hukuki bölüm. Onun altını çizelim. Yanlış 
anlaşılmasın. Hukuki bölüm bitiyor. İkincisi, burada üzücü bir durum var. Onu da belirteceğim 
bu arada. İhalelerin, bu ilanda da belirtildiği üzere, Galatasaray televizyonundan naklen yayını 
söz konusu idi. O şekilde yazılmıştı ve onaylar da ona göre verilmişti. Üzülerek belirteyim ki, 
efendim adayı geçiyorum ama, Mecidiyeköy ve Kemerburgaz’da böyle bir şey görmedik.  
Hemen belirteyim, umuyorum Florya’da bu yanlışı yapmayız, bu son derece önemlidir. Florya 
ihalesinin yapıldığı zaman, artık televizyon olmasa da en azından YouTube kanalımızdan naklen 
yayını, bu ilana uygunluk açısından çok önem arz ediyor. 
Şimdi geçelim şeyi de lütfen. Evet. Şimdi tabii Mayıs ayında biz içtihat gereği, yeni bir seçime 
gidiyoruz. Dediğim gibi, Florya’da Galatasaray’ın kurtuluş reçetesi, projesi. Ben buraya şöyle bir 
başlık yazdım. Galatasaray bütçesine hiç girmeyeceğim. Defalarca girdik. Her şeyi konuştuk. 
Bana göre son 10 yıldır özellikle, yoğun bakımda, mucizevi bir şekilde, yaşıyor ve yaşatılıyoruz. 
Yaşıyor ve yaşatılıyoruz. 
Sadece biz değil, diğer kulüpler de öyle. Ama durum bu. Dolayısıyla elbette Florya, Florya bu işin 
tek ilacı. Bizim ayağa kalkmamız için tek ilacı. Ben 20 sene veyahut 25 sene gibi bir vade, hiç de 
o kadarlık gelir biçemiyorum. Çünkü oraya da onun için şu paragrafı yazdım. Şey, fizibilite 
raporları, Florya için, 2022 de yapıldı. Oradan da buraya, malum sürekli, ekonomide 
değişkenlikler söz konusu. Dolayısıyla söz gelimi bugün baktığımız zaman, bugün itibariyle, 
Florya’nın açıkçası, satış yani, arsa değil, işi bitmiş, daire bazında, yani arsa olarak da şu anki şeyi, 
yaklaşık 10 milyar liralık bir parayı getiriyor bize. Şu an için söylüyorum. Kabaca. 10 milyar Türk 
lirasını getiriyor. Tabii bizim projelerimiz farklı, bir sürü ne yapıp ne edip, nasıl satacağız, vesaire 
onlar ayrı. 
Bu artacaktır da. Önemli bir meblağdır. Ama bütün bunları da eğer yönetimimiz uygun görürse, 
yeni bir fizibilite, bugünün değerleriyle, maliyet arttı. Satış fiyatı artacak vesaire ve var ise, oldu 
ise, planların da değişikliği olduysa, Florya ile ilgili, benim önerim şu. 2,5 aylık bir süre var. Biraz 
önce bahsettim. Aslında bunun için bir de tüzüğümüzde 145 inci maddenin son satırı ve 147 inci 
maddemiz var. Orada özetle şöyle diyoruz, yetki şeyinin uzaması diyelim buna. Yani onayının. 
Öyle diyelim. O anlama gelir. Çünkü bu konuda ben buraya bir genel kurul ihtiyacımız var diye 
yazdım ama, ama bu yönetimin tasarrufundadır aslında. Yani isterse yönetimimiz, bu yeni 
durum için Florya için genel kurul yapmayabilir. Yönetimimizin tasarrufundadır. Ancak ben hem 
nezaketin, hem de böylesine Galatasaray’ın elimizdeki tek ve en büyük ve bizim en büyük aset 
için yönetimimizden, genel kurul olmasa bile, biraz önce yine bahsettik. Efendim Nisan ayının 
27’sinde yapılacak, artık bu arada onu da söyleyeyim, bana göre bir önemi kalmamış olan bir 
önemi kalmamış olan efendim, bütçe genel kurulu, niçin önemi kalmadı? Şundan dolayı önemi 
kalmadı. Hatırlarsanız artık yeni enflasyonist sisteme uyum açısından mali düzende, mali 
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takvimde spor yasası da gereği, takvimler değişti. Yani şimdi biz, şunu söylemeye çalışıyorum. 
Bir kere her şeyden önce Nisan ayında bu özel yeni ihdas ettiğimiz, bütçe genel kurulunu 
yaptığımızda, o gün, şimdi neler yapacağız, zaten yani genel anlamda, efendim 4 artı 8 mi 
konuşacağız? Yok artık takvim değişti, işte Mayıs’tan öteki Mayıs’a kadar 12 mi konuşacağız? E 
biz gideceğiz, Ekim ayında zaten normal, olağan şey, bütçe toplantımızı yapacağız. Onlar çok 
karıştı artık, onların hepsi karıştı. Dolayısıyla olayı zaten biz artık normal, yönetimimizin, 
Denetim Kurulumuzun raporlarında 3’er aylık, şeyler halinde gideceğiz. O ayrı bir konu. 
Dolayısıyla o günkü toplantıda, ayrı bir genel kurul yapmaksızın bunun için, belki de bu konuyu, 
eğer uygun görürseniz Sayın Başkanım, bu konuyu da o toplantıya eklersek, sizin bu yeni 
planınızla birlikte, hep beraber iken, yoğun bir katılımın da olması, umarım gerçekleşir. Bu 
konuyu da hallederiz ve bu tabii, aynen en başta söylediğim, toplantılara katılımların, sonuçta 
alınan kararların, efendim meşruiyet kazanması gibi, bunu da pek farklı düşünmüyorum. Bu sizin 
için de çok rahatlatıcı bir hamle olacaktır eminim. Gayet rahat, orada bir kere daha Florya’yı hep 
birlikte konuşuruz, onaylarız ve başarılarla, yolumuza devam ederiz.  
Söyleyeceklerim bu kadar, dinlediğiniz için çok teşekkür ediyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Reşit Ömer Kükner. Buyurun. 
 
Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner. Yeni seçilen Divan Kurulumuza başarılar diliyorum. Geçmiş dönemde, 
yaşattıkları Yönetim Kurulumuzla olan uyumun artarak devamını diliyorum. 
Galatasaray Divanında konuşmak dünyanın en onurlu işlerinden bir tanesi. Çok mutlu oluyorum. 
Sizlere hitap etmekten, Galatasaraylılara hitap etmekten. Ama bugün yapacağım konuşma, şu 
ana kadar yaptığım tüm konuşmalardan çok daha zor bir konuşma. Önce izninizle, iki video ve 4 
tane fotoğraf yansıtacağız ekrana, ondan sonra konuşmama devam etmek istiyorum.  
Burada Metin Oktay heykelinin önünde, müzemizde verdiği poz, burada Sarper Cengiz’le 
beraber, burada İbrahim Hatipoğlu ile beraber, burada da sayın Divan Başkanımız Aykutalp 
Derkan ile birlikte. Bu çocuğun adı, Beşir Zeyneloğlu, izlediğiniz ilk görüntüler, bir sene öncesinin 
görüntüleri, son görüntüler, Galatasaray’da Florya’da bir Yunan takımına karşı, ikinci yarıda 25 
dakika forma giydiği görüntüler. Bugün belki burada yapacağım konuşma, 18 Kasım 2012 
doğumlu. Yani 11 yaş, 4 aylık bir çocuğun geleceğini belirleyecek ya çok mutlu olacak, ya çok 
mutsuz olacak. Burada gördüğünüz görüntüler, bir Galatasaray yapısını gösteriyor. En yüksek 
seviyede ve bir de bunun kadar yüksek olmayan bir başka Galatasaray yaşadım ben. Son bir 
ayda. İki kere Mardin’e gittim, Beşir, Alsu sporda oynuyor. Babasının kulübü ve videoları 10 
milyon izleniyor Beşir’in. Bir tanıdık vasıtasıyla ailesiyle bağlantı kurdum. Urfa’dan iki dostumu 
alarak, Mardin’e gittik, buradan Vedat Kaptan’a ve Ferhat Ertürk’e çok teşekkür ediyorum. 
Çünkü ben yöneticiliğimde şunu öğrendim. Önemli konuşmaları, önemli görüşmeleri, kesinlikle 
tek başıma yapmam. Yanımda mutlaka insanlar olur. Ne olur ne olmaz? Uçağa biniyoruz, 
araçlara biniyoruz. Ben bir şey söylerim, sonra birisi der ki, hayır öyle değildi. Yaptığım bütün 
konuşmalarda, böyle önemli konuşmalarda, mutlaka şahit olur. Onlara da çok teşekkür 
ediyorum. İkisine de Urfa’ya kadar, Urfa’dan Mardin’e kadar benimle geldiler ve Bayern Münih, 
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Leipzig ve Napoli’nin açık çek verdiği babasına çocuğu Florya’ya getirdim. Elinden tutarak, o 
bana amca diyor ama ben ona torunum diye bakıyorum. Beşire, hayat tecrübem var. Bir ortama 
girdiğim zaman, o ortamın beni nasıl karşıladığını, misafirlerimi nasıl karşıladığını çok iyi 
süzebiliyorum.  
Burada hem Antalya maçına geldiler, ailecek, hem Karagümrük kupa maçına geldi, burada 
gördükleri hüsnü kabul, burada gösterilen ilgi hâlâ onların Galatasaray’dan cevap beklemesini 
sağlıyor. Aykutalp Başkanın tavrı, İbrahim Hatipoğlu’nun tavrı, Sarper Cengiz in sayesinde hâlâ 
Galatasaray’ın vereceği kararı bekliyorlar. 
Ben bu konuşmayı yaparken hem biçim, hem de içerik olarak, çok düşünerek, bir konuşma 
hazırladım. Burada söyleyeceğim tek bir kelimenin bile, insanları ne kadar üzeceğini biliyorum. 
Ama şunu bilmenizi isterim ki, Florya’da bu çocuğa bir yıldırma politikası uygulanıyor. Son çare 
olarak, Galatasaray başkan kulübüdür, Sayın Başkanımıza gittim, durumu anlattım. Başkanımız, 
şu anda biliyorum çok yoğun konularla ilgileniyor ama benim şöyle bir iddiam var. Bu çocuk, şu 
anda Adana Demirspor’da oynayan 14 yaş civarında A takım formasını giymiş, bir delikanlı vardı, 
kaçtı Galatasaray’dan ondan önce A takım formasını giyeceğini düşünüyorum. Bir. İkincisi, bu 
çocuğun Türkiye'de, Avrupa’ya gidecek, en değerli oyuncu olacağını düşünüyorum. Bu benim 
kişisel görüşüm. Hem idmanlarını izledim hem son maçını, yani Florya’da Galatasaray U12 
takımıyla çıktığı maçın 25 dakikasını izledim. Orada yine Aykutalp başkanıma bir daha teşekkür 
etmek istiyorum. Kendisi de geldi ve Beşiri izledi. Biz Beşiri almazsak ne olur? Bayern Münih’e 
gidebilir, Leipzig’e gidebilir, Napoli’ye gidebilir. Türkiye'deki takımları saymayacağım. Mardin’e 
özel uçak göndermeyi, teklif eden başkanlar var. 13 yaşına girdiği zaman, U14 milli takımında 
oynatma sözü veren kulüpler var. Ben diyorum ki, biz bu imkânı kaçırmayalım. Biz bu imkânı 
kaçırmayalım. Çok önemli bir oyuncu olacak, ben ona yürekten inanıyorum. Ben insanlar, 
hatırlayabilir, hatırlamayabilir, Arda Turan hakkında, Sabri Sarıoğlu hakkında, Florya’da onları ilk 
gördüğüm zaman, Akşam gazetesinde, ayrı ayrı köşe yazısı yazmış insanım. Ben futbolun A takım 
seviyesini çok iyi biliyorum. Burada kendime çok güveniyorum ama U12 seviyesinde ben ilk defa 
futbolcu izledim ve o maçtan sonra, Aykutalp başkanımla birlikte, yanımıza en az 10 tane 
Galatasaraylı geldi. O maçı seyreden, Galatasaray U12 takımının, Yunan takımı ile oynadığı, 
Neokeramidis galiba, Makedon takımı, bu görüntüleri de zaten onların sitesinden aldım, 
ikincisini, Florya’dan almadım.  
10 kişi geldi, ben öyle çok sevmiyorum, işte Messi getirdin abi bize, Ronaldinho getirdin abi bize, 
hayır ben hayatta kullanmıyorum böyle bir şeyi, ama ben Galatasaray’a bir pırlanta getirdim. 
Teşvik, daha doğrusu, sebebi ne olursa olsun, Florya’daki yıldırma, en hafif kelimeyi seçiyorum. 
Yıldırma politikasının sonucunda, bu delikanlıyı Asur spor dışında bir forma ile seyrederseniz, ya 
da ben seyredersem, son 1 ayda yaşadığım her şeyi, isim isim dakika dakika anlatacağım. Ben 
Yalçın Küçük’ün öğrencisiyim. Seveniniz vardır, sevmeyeniniz vardır, beni o yetiştirdi. Yalçın hoca 
bana hep şunu derdi. Kara kutularla olsun önemli konularda, tıpkı şahitli konuşma gibi. Bu 
konuda iki tane kulübün çok saygın üyesi, kara kutum, bir de tribünden bir arkadaşım, çok 
sevdiğim bir kardeşim, kara kutu. 3 tane kara kutu, gün gün, saat saat, ne yaşadığımı ve bizim 
insanlara, Florya’da ne yaşattığımızı biliyorlar. Tekrar rica ediyorum. Konu Sayın Başkanımızda, 
Başkanım bana Ömer bu işin peşini bırak derse, çıkar çıkmaz babasını arayacağım. Serbestsiniz 
diyeceğim. Başkanım Ömer bu çocuğu al derse, Beşir’i Florya’ya ben getireceğim. Çünkü son 
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olaylardan sora, dün bu konuşmaya hazırlanırken, babası adımı verme dedi, ben babası olarak 
geçiriyordum hep ama, Amir Zeyneloğlu’na telefon ettim. Amir bey dedim, sevimsiz bir 
dönemden geçtik, biliyorum. Ben size mahcubum dedim. Bana söylediği söz şuydu, ilk 
tanıştığımızda, Ömer abi, sen ne dersen, Beşir’i oraya vereceğiz dedi. Dedim ki, bu sözün hâlâ 
geçerli mi? Ömer abi dedi, hâlâ geçerli, sözüm Galatasaray’a, sözüm sana, sözüm Aykutalp 
Başkana dedi, eğer dedi siz bu çocuğu almıyoruz derseniz, serbest kalacağım. İstediğim takıma 
göndereceğim dedi. Ben de tamam dedim. Yani bu güvence ile konuşuyorum bu anda. Dursun 
Bey bana, Ömer getir derse, getiririm. Biliyorum Galatasaray’da bir işleyiş var, ama ben Beşir 
üzerinden, Beşir olayında yaşadıklarım üzerinden, Florya’nın, alt yapının çok ciddi elden 
geçirilmesini, gözden geçirilmesinin gerekli olduğunu gördüm. Bu hep konuşulan bir şeydi, 
somut olarak yaşadım.  
Daha fazla bu konuda konuşmayacağım. Beşir başka formada olursa, bu konuşmayı açarak, isim, 
isim, gün, gün, saat, saat, kim nasıl davrandı? Kim nasıl bir tutum davrandı, bu çocuğa, ailesine, 
bana yaptıklarını söylemeyeceğim. Yakışmaz o bana. Burayı kapadım. İzninizle. Çok dikkat 
ederek konuşuyorum. Bu çocuğun elden gitmesi, Galatasaray’ın çok büyük kaybı olur. Dursun 
Başkanıma söyledim. Başkanım 5 sene sonra, bir tane daha çocuk var yalnız, Erdal, onun 
soyadını bilmiyorum, U12 takımında, o da muhteşem bir oyuncu, bu ikisi dedim, Galatasaray’ın 
borcunu kapatır. Sacha Boey’dan daha çok paraya satarız dedim. Başkan da latife etti. Ya bu 5 
sene sonraki olay, dedi. Olsun dedim, Başkanım bunun şerefi size ait olacaktır dedim. 
Bir başka konuya geçiyorum. 7 Nisan’da maç Urfa’da oynanmalı. Çünkü 19 Mayıs’a ne kadar 
yakın oynarsak, Galatasaray için teknik olarak o kadar risk görüyorum. Saha içinde, belirli 
oyunculara, nasıl tavırlar takınacaklarını bilemiyorum. 
Sakatlama lafını kullanmayayım ve 7 Nisan’da Urfa’da oynatılacak maç için, başta Divan Kurulu 
üyelerimiz ve Galatasaray üyeleri ve Galatasaray taraftarları olmak üzere, yer bulamayanlara, 
Tülmen köyünde bütün evleri açtırıyorum. Herkes davetli, ulaşımı sağlayamam ama iaşe ve 
ibadeleri benden. Hepinizi bekliyorum. 
Bilet konusunda, çok bana talep geliyor, bilet fiyatları konusunda, VIP’te aşağı yukarı %300 artış 
oldu. Ben hem Lig TV genel müdürü iken, hem Galatasaray Sportif A.Ş. Genel Müdürüyken, 
stadyumların her yerine girme hakkım olmasına rağmen her sene kombinemi aldım. Adnan 
Başkanın, ikinci başkanlığı, 93’tü galiba, Ali Sami Yen’de kombine çıkardığı günden sonra aldım. 
Benim açımdan hiçbir problem yok. Bu artışın. Haklı görüyorum demeyeyim, VIP’teki artış, 
parası çok olandan çok gider. Diğer normal biletlerde, yönetimimizin biraz daha insaflı 
davranmasını diliyorum. Artış, yani normal kale arkası, ondan sonra normal tribünde, yani VİP 
dışındaki tribünlerde biraz daha insaflı artış bekliyorum. Bir de yine çok soruyor arkadaşlarım 
bana, stadyumda kapasite artışı vardı, burada Bora Bey yok ama, onun iyi haberleri olmuştu. 3, 
4 divan önce, Bora Bey’den yine iyi haberler bekliyorum. 
Şimdi başka taraflarda, 3 saat konuşma yaparlar, 2 dakika, 54 dakika, 2 saat 54 dakika 
Galatasaray’ı konuşurlar, boş konuşurlar. Galatasaray birisine bir kelime söyler, öbürüne bir 
kelime söyler, hepsini yerle yeksan eder. Ben Galatasaray’ın özellikle de Başkanımızın bu tavrını 
sürdürmesini diliyorum. 
Son olarak Seçkin Bey burada konuşacak mı bilmiyorum ama eğer (Konuşma talebi var) Var mı? 
Güzel. Ali Koç adındaki şahsı, mahkemeye vereceğim. Eğer 2 ya da 9 Nisan’da ligden çekilme 
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kararı almazlarsa, tek çıkış yolu onu gösteriyorum. 2 Nisan ya da 9 Nisan’da ligden çekilme kararı 
alırsa, mahkemeye vermeyeceğim o şahsı, ama 10 Nisan’da mahkemeye gideceğim, 
mahkemeye vereceğim o kişiyi. Hepinize saygılar sunuyorum. Galatasaray’ımızın yolunun 24 
yolu olduğunu düşünüyorum. Yaşasın Galatasaray, saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Seçkin Koç. Buyurun. 
 
Seçkin Koç 
Sayın hazirun, saygıdeğer Yönetim Kurulu ve Divan Kurulu, öncelikle Divan Kuruluna ben de 
teşekkürlerimi bildirir ve yeni dönemde de eski dönemde olduğu gibi, başarılarının devam 
etmesini temenni ederim. 
Evet, şimdi öncelikle yine Çanakkale’den bahsedildi, doğrudur, Çanakkale savaşı, şunu bildirmek 
istiyorum öncelikle, bunu söylemeden geçemeyeceğim. Çanakkale savaşında da özellikle 
Mekteb-i Sultani’de, lise son sınıfta, mezun vermeyen, sınıfın bütün öğrencilerine şahsınız 
karşısında şükranlarımı bildiririm ve Allah hakikaten kendilerinden sağ olsun, çünkü korkmadan, 
çekinmeden, savaşa gidip ve o savaşta birbirlerine sarılarak, komple bir şekilde canlarını 
vermişlerdir, bu vatan için vermişlerdir. Bunu söylemeden geçemiyorum, çünkü biliyorsunuz, 
bizleri nelerle suçluyorlar. Bu da bir onlara örnek olsun, ha başka bir şekilde kapak olsun. Bu 
kadar. 
Şimdi futbolla konumuza devam edecek olursak, evet, geçenlerde çok yakın bir zamanda 
biliyorsunuz. Fenerbahçe-Trabzonspor maçından bahsetmek istiyorum. Çok kötü bir olaylar 
yaşandı. Bunu ülkem adına da kabul etmek istemiyorum. Yani gerçekten, insanlar yavaş yavaş 
futboldan soğuyorlar. Bundan dolayı, her iki kulübe de vallahi geçmiş olsun diliyorum. Hem 
Fenerbahçe kulübüne hem Trabzonspor kulübüne, yine Fenerbahçe kulübünün futbolcularına, 
şimdi bir kere valiliğin, yani bu kadar önemli bir maçta, valiliğin nasıl gerekli önlemleri 
almadığını, anlamak mümkün değil. Yine stada giren o şahsın, özellikle Almanya’dan gelen 
şahsın, yüzünü kapatarak, hangi şartlarda stada girebildiğini anlamam mümkün değil. Tabii ki 
karşılaşmanın hakeminin niye mücadeleye son vermediğini, bilemiyoruz. Belki de şahsi 
düşüncem, Fenerbahçe 2-0 öndeyken, bunu yarım bıraksaydı, belki de kendisine çok büyük 
tepkiler gelecekti. Bundan da çekinmiş olabilir. Ama bu maçın yarıda kalmamasını da anlamam 
mümkün değil. Şimdi bundan dolayı, her ne kadar Fenerbahçe kulübüne üzüntülerimi iletsem 
de geçmiş olsun desem de yalnız bir şekilde de nefsi müdafaayı geçen Fenerbahçeli futbolcuların 
diğer kişilere, yani taraftar olsun, fark etmez, yaptığı hareketleri de tasvip etmem mümkün değil. 
Çünkü kendileri maçtan sonra, sevindiler tamam, ama ondan sonra ortamın gerginliğinden 
dolayı soyunma odasına gidebilirlerdi. Neyse, zaten bu konuda Fenerbahçe Hukukçular derneği 
gerekli savcılara suç duyurusunu yapmıştır. Yani olayın bütün detayı, araştırılacaktır ve suçlular 
gerekli cezayı görecektir. Burada zaten ben de katılıyorum, itidal olayına, bu bizi aşıyor, yani 
Fenerbahçeli futbolcu bir maç ceza alsa veya üç maç ceza, herhangi bir tanesi, bizi 
ilgilendirmiyor. Biz yolumuza bakıyoruz. Bu konuda kulübün de itidal çağrısına ben de 
katılıyorum. 
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Yani bu konuda bizim daha fazla yapacak bir şeyimiz olmadığına inanıyorum. Yine Süper Kupanın 
tarihi, işte 7 Nisan, fakat bu tarih tabii yeni belirlendi. Ya önce de olsaydı, bir hafta sonra da 
olsaydı, 2 hafta sonra da olsaydı, ben ona da bir şey demeyecektim. Yani düşüncem o şekilde, 
tabii ki taraftarlar, bizim zamanında maçlarımız çok sıkıydı, o zaman talebimiz geri çevrildi, yine 
geri çevrilmesi lazım deseler de ben ona katılmıyorum. Yani 2 hafta sonra da oynarız, iyi olan 
kazanır. Hiçbir şey fark etmez. Dolayısıyla burada yine itidal olması gerektiğine inanıyorum. 
Şimdi fakat, bunların dışında, itidal dediğimiz zaman, farklı bir tarafa gidiyoruz. Şimdi eğer şu 
maç, yani bu maç bu şekilde oynanmamış olsaydı. Yani bu maç dediğim, Fenerbahçe ve 
Trabzonspor maçı. Belki biz burada çok daha farklı konulardan bahsediyor olacaktık. Nitekim 
benim de şu anda burada çok fazla konuşmaya keyfim gerçekten yok. Yani olmaması gereken 
şeyleri, biz bu sene ne yazık ki görüyoruz, izliyoruz ve hakikaten yurt dışına da rezil olduğumuz 
gibi, bu ligin değerini de düşürüyoruz. Yani, ama şunu söylemeden geçemeyeceğim. Şimdi sizin 
de malumunuz, Ali Koç’un geçenlerde camiaya bir lafı oldu. İşte beka, Galatasaray bu ülkenin 
beka problemidir dedi, kendisi. Şimdi bu lafa susmak mümkün değil. Yani bakın bir Canaydın 
konferans salonunda olarak, karşımda kendisi duruyor. Bana bakıyor, ben bir mektebi sultanide 
öğretim görmüş bir insan olarak, ben susamam ve bundan dolayı, ben Galatasaraylı Hukukçular 
Derneği Başkanı sıfatıyla değil, ben Hüsnü Seçkin Koç olarak, Ali Koç hakkında, savcılığa 216’dan 
suç duyurusunda bulundum. Tamam, itidal. Ama nereye kadar? Yani, bunu yapmak 
zorundaydım. Bakıyorum Türkiye'de kendisi hakkında hiç başka suç duyurusunda bulunan yok. 
E, tamam. Bulunmayalım mı? Yani bu da mı bizim üstümüze yapışsın, diğer şeyler gibi. Yani 
neymiş, Galatasaray Türkiye'nin beka problemi. Ben kabul etmiyorum. Tek başıma da kalsam, 
Galatasaray’ın Don Kişot’u da olsam, ben bu suç duyurusunda gerekli çalışmalarımı yaparak, 
sonuna kadar gideceğim. Ama şöyle bir durum var. Kendisi Başkan, Başkanım hakkında da suç 
duyurusunda bulundu. E tamam, peki, bir şey demiyorum. Biz bulunmayalım. Ama şimdi bu suç 
duyurusuyla ilgili olarak, dolaylı yoldan, belki de camiayı ilgilendiren bir karar çıkacak. Camia 
dediğimiz zaman da yani işte, temsil eden Başkanımız. Dolayısıyla bu konuyla ilgili olarak, ben 
Başkanımdan, geçen divan toplantısında randevu talep ettim. Ama görüşemedik. Dolayısıyla bu 
konuyla ilgili olarak, itidal konusu yani. Dolayısıyla benim yalnız kalıp kalmayacağım, yönetimin 
bu konuda ne düşünüyor ne düşünmüyor? İtidalle birlikte diyorum. Dolayısıyla tekrardan sizden, 
Başkanım randevu talebim devam etmektedir. Çünkü ben de ona göre bir savunma şekli, tek 
başıma da olsa, belirleyeceğim. Hiç önemli değil. Bunu söylemek istedim. Evet, yani bunu 
kesinlikle kulübe, yani zaten bunu derneğin de dışında, kulübün de dışında, şahsi olarak yapmış 
bulunuyorum. Kulübümü de bu konularla ilgili zor duruma düşürmek istemiyorum ama bir 
Galatasaraylı olarak, bir divan üyesi olarak ben bunu içime yediremedim. Ve yediremem. Bunu 
size kesinlikle söylüyorum. Bunun dışında tabii ki, itidal. Yani şurada çok az bir zaman kaldı. Çok 
zor günlerden geçmekteyiz. Arada bir seçim var, falan, filan bu akşam başkanım, iftar 
buluşmasında, işiniz zor olsa da, size başarılar diliyorum. Yani inşallah Sayın Ali Koç’la, ben 
kendisini severim, yani iyi bir holding patronudur, yöneticisidir. Futbol hariç. İnşallah bu konuları 
A’dan, Z’ye konuşabilir ve çözebilirsiniz. Çünkü iki kulüp de, iki güzide kulüp, yani işlerin buraya 
gitmemesi gerekiyor. Tabii ki her şey tek başına sizin elinizde olan bir şey değil, ama ben yine 
sizin elinizden geleni yapacağınıza ve belki de iki kulübü belli bir yerde, bir barış ortamına 
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getireceğine inancım sonsuz ve yine de size bugüne kadar yine yapmış olduğunuz dolayı, 
çalışmalardan dolayı da başarılarımı borç bilirim. İyi günler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Hüsnü Seçkin Koç’a teşekkürler. İsmini yazdırmış olan son 3 konuşmacımız var. Tabii ki. 
Yönetim Kurulu Genel Sekreterimiz bir açıklamada bulunacak. 
 
Yönetim Kurulu Genel Sekreteri Eray Yazgan 
Sayın Divan Başkanım, yeni seçilmiş değerli heyeti, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, bahsi geçen malum şahıs hakkında biz zaten belli bir suç duyurusunda 
bulunduk. Hem gerekli tazminat davalarının da takibini yapıyoruz, aynı zamanda da Türkiye 
Futbol Federasyonu Etik Kuruluna da gerekli başvuruları yaptık. Umarım aklını başına devşirir ve 
bundan sonraki süreçte, daha Galatasaraylılar hakkında, Galatasaray Camiası hakkında bir laf 
ederken, iki kere, üç kere hatta birkaç kere düşünür, ondan sonra o lafları eder. Teşekkür 
ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yönetim Kurulu Genel Sekreterimiz Sayın Eray Yazgan’a açıklaması için teşekkürler. Sayın Osman 
Mısırlı, buyurun. Biz mi yanlış anladık? Konuşmak istiyor musunuz? (Hayır) Peki. Feragat 
etmiştir. İsim yazdırmış olan konuşma talepleri şayet varsa, sayın Ayhan Özmızrak ve Sayın Ertay 
Örmen, Sayın Ayhan Özmızrak buyurun. 
 
Ayhan Özmızrak 
Değerli Galatasaraylılar, hepinizi saygıyla selamlarım. Bugün aslında ben daha değişik veya daha 
yoğun bir katılım bekliyordum. Özellikle de buranın Divan Kurulu olması, eski tanımı ile de 
istişare kurulu olması nedeniyle tüm hayattaki eski başkanların, eski Divan Başkanlarının, İrfan 
Aktar ağabeyime teşekkür ederim, bir tek o gelmiş.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Önceki diyelim, başkanın eskisi olmaz. Eski yönetici de olmaz. 
 
Ayhan Özmızrak 
Peki, Önceki. Kabul mü Aykutalp Başkanım?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, hayır, ben bir latife… 
 
Ayhan Özmızrak 
Peki, latife, latif gerek. Önceki başkanların burada olmasını ve bu artık şirazesinden çıkan, 
spordaki dehşetin ve artık çılgınlık boyutuna gelen, kulüpler arasındaki bu çekişmenin, bu 
değerli başkanlar tarafından yorumlanmasını, bize biraz yol göstermelerini, tecrübelerini 
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paylaşmalarını, divandan bu şekilde yönetime hem destek hem belki de bir geniş bakış açısı 
getirmesini beklerdim ama maalesef kimse yok. 
Benim esas konuşmak istediğim konu, zaman zaman bu divan kürsüsünden dile getirdiğim bir 
hayal kırıklığım ama ona geçmeden önce, iki küçük nokta var, ona değineceğim. Bir tanesi, 
stadımızın isim konusu, bu isim konusunu, işte tören yaptık, bir sponsor bulduk ve dedik ki, Ali 
Sami Yen Spor Kompleksi, Rams Arena, pardon, Rams Park, bunu biz biliyoruz, işte 
televizyonlarda da o şekilde geçiyor. Zaten stada bir tek metro ile gelirseniz, Ali Sami Yen yazısını 
görüyorsunuz, diğer her yerde Rams Park, bundan herkesin haberi var da galiba Futbol 
Federasyonunun haberi yok. Çünkü Futbol Federasyonu sitesinde sadece Ali Sami Yen Spor 
Kompleksi yazıyor. Şimdi bu Rams Park, sponsor olmuş, bize birtakım paralar ödemiş, ödeyecek, 
vecize altına girmiş, buna karşı bir saygısızlık değil mi bu? Onun hakkını gasp etmek değil mi? 
Bunun gerekçesini, ben baktım. Bazı statlarda, evet bazı kulüplerin statları, şu an olduğu gibi 
anılmıyor, fakat birçok kulüp sponsorunun adıyla birlikte TFF’nin resmî sitesinde, dolayısıyla bu 
Rams Park mademki sponsorumuz, bunların haklarını da savunmak bize düşer. Yönetimin bu 
konuda bir ufak açıklama yapmasını rica ederim. 
Bir diğer konu, Nisan ayında yapacağımız bütçe genel kurulu, bütçe genel kurulu, zaten dedi 
Sayın İbrahim Göknar, Ekim’de, yok, öyle değil. Bu farklı. Bu farklı. Her ne kadar yeni spor yasası 
ve ona bağlı olarak yaptığımız tüzük değişiklikleri ile, Ekim ayında mali genel kurul, Nisan’da 
bütçe genel kurulu yapıp, 2 senede bir Mayıs’ta da seçim yapınca, şöyle bir paradoks veya 
oksimoron bir durum ortaya çıkıyor. Hiçbir yönetim, kendi hazırladığı, 12 aylık bütçeyi sunup, 
sonuçlarını alıp, o sonuçlarla genel kurula gelemeyecek. Bu matematiksel olarak mümkün değil. 
Bu iki seneye indirmekle biz bu, yani böyle bir çelişki oldu ama bütün bunlara rağmen, 
eleştirmiyorum. Yanılmıyorsam Türk spor tarihinde ilk defa bir kulüp, salt bütçe için ve 12 aylık 
bütçe için, tüm imkânlarıyla bir genel kurul yapıyor, bunu oldukça önemsiyorum. 
Şimdi bu bütçe genel kurulunda tabii ki, ondan şüphem yok veya olmasın istiyorum. Tüm 
yalnızca futbol dışı şubeler ve tesisler değil, tüm bağlı ve doğrudan bağlı, dolaylı bağlı 
şirketlerimizin ve iktisadi işletmenin de bütçesini görüşeceğiz diye bekliyorum. Yani Sportif A.Ş., 
Mağazacılık A.Ş., Florya Gayrimenkul A.Ş. bizim iktisadi işletme, bunların da bütçesini şüphesiz 
görüşeceğiz. Şimdi daha önce bunları niye görüşemedik? Ben bunu iki kere, bir Sayın Adnan 
Polat döneminde, bir de Sayın Ünal Aysal döneminde bu konuyla ilgili ve yetkili iki Yönetim 
Kurulu üyesine sordum. Niye bunları getiremiyorsunuz diye, Sportif’in bütçesini? SPK mevzuatı 
gereği getiremiyoruz dedi. Ben de dedim ki, tamam öyleyse, öyle. Bana o belgeyi getirin. Yani 
bunun yasak olduğuna dair kanun, yönetmelik, tebliğ, genelge, işte kararname ne ise, ne. Bunu 
getirin, ben de bir göreyim, anlayayım. Bunu defalarca söylememe rağmen, yok. Böyle bir şey 
gelmedi. Şimdi bunu niye hatırlattım? Eğer bu Nisan’da da yine daha önce yaptığımız gibi, 
sadece futbol dışı branşların ve tesislerimizin bütçesini konuşacak, briçin şehir içi ulaşım 
giderleri üzerine vakit geçireceksek, lütfen o belgeyi ben görmek istiyorum. Bunu getirin. İki, 
eğer durum böyleyse, bunun da böyle olduğunu biliyorsanız, o zaman ayrı bir bütçe genel kurulu 
günü ayarlamayı ve tüzüğe koymanın alemi neydi? Onu da ben size sorarım. Bütçeyle ilgili son 
söylemek istediğim, bütçe sadece rakam değildir, rakamlar araçtır. Sizin bir hedefiniz olur, o 
hedefe dönük bir bütçe. Yani söylemek istediğim şu. Bir mastır planınızın bir parçasıdır. Bir 
senelik dönemidir. Kabul ediyorum, 2 senelik yönetimlerde, bir mastır plan yapmak, kolay değil. 
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Sonrakilerin de bunu devam edip etmeyeceği gibi bir şüphe var. Ama gerçekçi, sağlam verilere 
dayalı, uygulanabilir bir mastır plan yapar ve bunu da bizimle paylaşırsanız, biz de o plana sahip 
çıkarsak, sizden sonra gelecek yönetimlerde, o planda, ufak, tefek değişiklikler dışında, o planı 
takip etmek zorunda kalır. Çünkü, o planın takipçisi ve sahibi genel kurul üyeleri olarak, biz 
oluruz. Benim söylemek istediğim böyle bir, yani kadın voleybola diyelim, 14 milyon ayırdık. 
Afaki konuşuyorum. Niye 14 milyon, niye 16 değil? Bir hedefimiz var. Bir şey için, bir şey 
düşünerek yaptık. Onu bilir ve bunu bizlerle paylaşırsanız, sizden sonra gelecekler de bu plana 
sadık olarak gitmek zorunda kalır. 
Esas söylemek istediğim yani lafımın başında söyledim. Hayal kırıklığım şu. 2010 yılında divan 
üyesi oldum. Divan üyelik beratımı da sevgili ve sayın Taner Aşkın ağabeyimin elinden aldım. 
Çok mutlu oldum. Çok memnun oldum divan üyesi olunca, tabii yani, Galatasaray divanı üyesi 
olmak bir onurdur, gururdur filan, hoş, ayrı bir şey gerektirmez. Yani üyeyseniz, Galatasaray 
kulübüne. İşte bizim zamanımızda 30 sene aidatını yatırıyorsa, otomatikman divan üyesi 
oluyorsunuz. Ama benim mutluluğum şundandı. Artık dedim, Galatasaray’da divan kurullarında, 
bazı şeyleri daha derinlemesine tartışacağız. Genel kurulda pek dile getirilemeyen, vakitsizlikten 
veya başka nedenlerle, satır arası açıklamaları, yönetimden dinleyeceğiz. Akil insanlarımız, 
tecrübeli insanlarımızın katılımıyla, daha farklı boyutlarda bu konuyu tartışacağız ve Galatasaray 
hakkında daha derin bilgi sahibi olacağım diye çok sevindim ama maalesef.  
Genel kurul, divan kurullarımız, benim gördüğüm, yalnız bu dönem için söylemiyorum, yalnız 
Dursun Başkan için söylemiyorum. 2010’dan bu yana, hemen hemen her Divan Kuruluna da 
katıldım. Katılmadığım belki toplam bu 14 senede, 5 veya 6’dır. İki bölümden oluşuyor. Birinci 
bölüm, yönetimin söz aldığı, icraatın içinden programı. İkinci bölüm, üyelerin söz aldığı, 
Yahudi’nin ağlama duvarı duası metaforunu anlatan monolog kısmı. Bu 14 senedir değişmedi. 
Sanıyorum bizim eski tüzükte istişare kurulu olarak geçmemizin, daha sonra danışma kuruluna 
devrilmesi, evrilmesi, yönetimlerde bir erk paylaşımı, korkusu getirdi, yani neyi danışacağız biz, 
bizim danışmaya ihtiyacımız yok, tabii ki yok. Zaten böyle bir korkuya da gerek yok. Çünkü tüm 
yetki ve sorumluluk ve yükümlülük sizde, kararı siz vereceksiniz, bizimle ortak bir karar 
vermeyeceksiniz. Ama istişare biraz daha evet hukukçular daha iyi bilecek ama, her şey Türkçeye 
çevrilince tam oturmuyor. Danışma başka bir şey, istişare başka bir şey, gidersiniz bir hastanenin 
girişinde danışmaya, evladım ortopedi 3 nerede dersiniz, sağdan ikinci kat der, onunla bir 
istişarede bulunmazsınız. İstişare farklı bir şeydir. O belki doktorla istişarede bulunursunuz. Ne 
yapalım, ameliyat mı, şu mu, bu mu? Falan. Filan. Ben merak ediyorum, Yönetim Kurulu, Divan 
Kurulunu ne olarak görüyor? Nasıl algılıyor? Bizden ne bekliyor? Onu cidden merak ediyorum. 
Eğer mesela istişare kurulu olarak değerlendirseydi, bir örnek vereyim, Galatasaray TV ‘nin apar 
topar kapatılması olayını önce burada bir tartışırdık, hayır kapatalım mı, kapatmayalım mı değil. 
Bize biraz daha belki genel kurulda vakit olmadı, biraz daha rakamsal verilerle, bazı işte ya, 
dijitale geçince, izlenme şu oluyor, maliyet şu oluyor, bu oluyor diye biraz daha biz bilgi sahibi 
olurduk. Buradaki bu kadar kişinin bir görüşü alınmış olurdu. Bir nevi küçük bir kamuoyu 
yoklaması, bir anket yapılmış olurdu. Hiçbir şey olmazdı, en azından yayının 31 Aralık akşamı 
apar topar hiçbir haber verilmeden, hiçbir alt yazı geçmeden, bundan sonra 1 Ocak’tan itibaren 
kesilecektir filan, pat diye kesilip, milletin sabaha kadar Digiturk’ü aramasına engel olurduk. Hiç 
olmazsa bunu söylerdik. Yani işte istişareden kastım bu. Şimdi bu böyle istişare, yani bilgi almak, 
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bir diyalog derken, bir iki örnek vereyim, öyle çok 2010’lara bilmem nelere gitmeyeceğim. Son 
bir iki örnek vereyim. Mesela biz yani divan üyelerinden zaman zaman Sayın Başkan şikâyet 
ediyor, diyor ki ya biraz bilgili olun. Yani. Burada konuşuyorsunuz, Galatasaray hakkında bilgi, 
yani hepimiz için değil ama mesela Serol Bey’e filan söylemişti. Biraz bilgi, doğru bilgi sahibi olun. 
İyi de biz bilgi isteyince de bilgi alamıyoruz. Şimdi Temmuz 2023’te bir yazı ile resmen, 25 soru 
yönelttik. Bu soruların hiçbiri, neden yaptınız, niye öyle yapmadınız gibi değil. Somut, genellikle 
muhasebesel bilgi isteyen sorulardı, yani şuradan kaç lira alacağımız var? Şurada kaç tane 
dairemiz kaldı. Bunun borcu nedir gibi. 9 aydır hiçbir, yani hiçbir cevap yok. Eylül ayı Divan 
Kurulunda, Sayın Başkan dedi ki, bu soruların sahibi ve takipçisi biziz dedi. Peki, Ocak ayında bir 
yazıda Divan Başkanlığına yazdık, dedik ki sahibiydiniz soruların öksüz ve yetim kaldı bu sorular. 
Yine bir cevap yok. Şimdi bunlar, doğru bilgimiz olmazsa, nasıl fikrimiz olacak? Fikrimiz olmazsa, 
bir şeyi sizinle nasıl paylaşacağız, nasıl yardımcı olacağız, nasıl destek olacağız? Ondan sonra 
söylediğimiz her şey, işte sevgi iklimi, sevgi pıtırcıkları ama, bilgimiz olsun. Sevginin temelinde, 
güven yatar. Güvenin de temeli, şeffaflıktır. Ben bilgim olmadan, sizin söylediğinize karşı 
çıkmasam bile, içtenlikle benimseyemem. Bileyim, tamamdır.  
Mesela son divan toplantısında, Sayın Ertay Örmen, bizim bağımsız Denetim Kurulu raporlarına 
istinaden, bazı açıklamalarda bulundu. Yani söylediklerinden bir tanesi, yani söyledikleri derken, 
o bizim tabloları biraz yorumladı ve açıkladı. Dedi ki, elimizdeki dönen varlıklar, yani nakit ve 
nakit benzerleri, hemen nakde çevrilebilecek değerler, artı bir sene içinde sporcular yapmamız 
gereken şartlı, sporcu alacaklarını dahil edersek, bütün, pardon bu dönen varlıklar, bir sene 
içinde ödememiz gereken krediler, artı sporculara ödememiz gerekenden, 6,7 milyar eksik, yani 
7 milyar nakit açığı var. Buna, buna, operasyon giderleri, mağazacılıktan satılan malların 
maliyetleri gibi şeyler eklenmiyor. Ha diyeceksiniz ki Ayhan bir dakika, burada hiç mi gelir yok? 
Onu biliyorum. Görüyorum, o kadar, biliyorum muhasebeyi. Yani burada da senelik tribün 
gelirleri, UEFA gelirleri filan olunca, bu biraz denge, ama yine de büyük bir açık var. Hele ki, hele 
ki, buna bir de Mecidiyeköy projesini tamamlayacağız, Kemerburgaz’ı da tamamlayacağız, onu 
da oraya taşıyacağız derseniz, o da bir finansman ihtiyacı, artı, artı bugün değişik bir şey söyledi 
Başkan, daha önce bankalar birliğinden hemen çıkacağız diyordu, ilk fırsatta diyeceğiz, bizi 
bağlıyor diyordu, bugün söylediğinden, anladığım. Yanlış anlamışsam, düzeltir. Özür dilerim. 
Florya projesinden gelen gelirle çıkacağız dedi. Ama daha önce, hayır, en kısa, ilk fırsatta, ilk 
imkânla çıkacağız diyordu. Bir de onu eklerseniz, nakit ihtiyacı çok daha büyük boyutlara geliyor. 
E bu gerçek. Peki, peki, bu durumu, bir divan üyesi, matematiksel olarak ortaya koyduğu zaman, 
buna biraz açıklama getirmek, evet onun yolu şu olacak, şunu şöyle yapacağız, bunu böyle 
yapacağız demek gerekmez mi? Divan Kurulu bu kadar bilgiyi almayı hak etmiyor mu? Yine son 
rapordan söyleyeyim, enteresan bir durum var. Şimdi bu durumla ilgili benim görüşüm belli. 
Daha önceki Divan Kurulunda da bunu dile getirdim. Bu olayın aslını, faslını biliyorum ama son 
rapora göre, daha önceki raporlardan adım adım gelindi. Şöyle bir dıştan bakıyorum. Hiç, 
yorumsuz söylüyorum. Sonra yorumuma geçeceğim. Yönetim Kurulu kendi 40 milyon liralık 
kulübe olan borcunu sildi. Şimdi durum bu. Hatta Ertay, kur farkı hesabını yaparak, bu yaklaşık 
60 milyona geliyor dedi ama 40 milyon. Şimdi bunun ne olduğunu, aslını, faslını ben biliyorum. 
Ama böyle bir algının, açılımını yapmak, doğrusunu söylemek, doğrusunu derken, nedir, 
nereden gelmiştir? Bunu anlatmak sizin bir göreviniz değil mi? Bu konuda, hem divanı, hem 
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kamuoyunu aydınlatmak, bilgi vermek, e bunları da yapmayacaksak, bu divana niye geliyoruz? 
Bu divana niye geliyoruz? Bir şeyi daha söyleyeyim. Bu 40 milyonun silimi ile ilgili, bu işlem 
birileri, yani Yönetim Kurulu daha doğrusu, hiç yani öyle malum kişi filan demeyelim canım, 
Sayın Dursun Başkanla, Sportif A.Ş. arasında olan bir ilişkiydi, şimdi alacağı silinen kulüp, bu iş 
ne oldu? Nasıl oldu da, allem oldu, kallem oldu, kulübün başına patladı, kulüp şimdi bir 40 milyon 
daha zararda oldu. Peki, bunun gerekçesi, tamam tahmin ediyorum, efendim Sportif A.Ş.’yi 
mümkün mertebe kârda gösterelim, az zararda gösterelim ama mali tabloları iyi olsun ki, 
transfer limitleri yüksek olsun, daha çok oyuncu alabilelim ki, şampiyon olalım filan gibi, bu şey 
var ama iyi de kulübü de affedersiniz çok büyük taban halısına çevirdik, tüm pisliği altına at, tüm 
pisliği altına at oldu. Ya bu 40 milyonluk borcun kulüple ilgisi nedir Allah aşkına? Bir şeyi sorunca, 
o Sportif, o ayrı, onun yeri ayrı diyorsunuz. Bu 40 milyon borçla, Sportifin ilişkisi nedir? Bunu da 
bir açıklamak, divana geçen sefer bir kısacık bilgi vermek çok mu zordu? Daha önce söylediğim 
gibi, biz bir şeyler sorunca, hiç cevap yok. Meğerki çok büyük matematiksel bir veriden 
bahsedelim. Şimdi ben kulübün borcu 25 milyar desem, hemen çıkılacak, yok öyle değil 
denilecek, ama onun dışında söylediğimiz hiçbir doğrudan veya hiçbir yorum, hiçbir cevap 
alamıyoruz, tıs yok. Vallahi yani gerçekler bu çerçevedeyken, her ay divan toplantısı yapmak, 
gerçekten Galatasaray’a fayda sağlıyor mu, sağlamıyor mu? Ben ciddi ciddi düşünmeye 
başladım. Galiba sizin de bir düşünmenizde fayda var gibime geliyor. Saygılar sunarım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Özmızrak’a teşekkürler. Sayın Ertay Örmen. Konuşma talebiniz devam ediyor mu? 
Konuşmacılardan, son konuşmacımız sonra Yönetim Kurulundan şayet cevap vermek isterlerse, 
başta Sayın Başkan olmak üzere, Yönetim Kurulu üyelerine söz vereceğim. 
 
Ertay Örmen 
Şimdi Sayın Divan Başkanım, Sayın üyeler, Başkanım, üyeler ve saygıdeğer hazirun, bir kere 
başta Divan Başkanımı tekrardan seçildiği için tebrik ediyorum. Gerçi gecenin bu saatine bıraktı 
beni, ben genelde hep rakamsal konuşurum, ama bu saatte insanlar sıkılır. Giderler. Hani 
genelde hani konuşanları bu saate almak daha iyi olurdu. Şimdi onun için ben bütün rakamsal 
şeyleri bir kenara koyacağım. Sizi rakamlarla boğmak istemiyorum, bu saat biraz geç oldu. Çok 
da tutmak istemiyorum. 
Şimdi ben geçen divanda Reha abi gitmiş bu arada, Reha Bilge ağabeyime de çok teşekkür 
ederim. Hem bir liseli olarak, hem bir Galatasaraylı olarak, olmaktan tekrar tekrar gurur 
duydum, konuşması üstüne. Kendisine çok teşekkür ediyorum. Galatasaray’ın zaten farkları 
burada, yani şimdi herkes burada genelde böyle diğer rakiplerden, işte futbolcu transferlerinden 
işte saha kavgalarını dinlerken, keyif alıyor ama genelde bizim böyle içimizde neler olduğunu 
dinlemek pek fazla kimsenin ilgisini çekmiyor ama biz elimizden geldiğince, sizleri 
bilgilendirmeye çalışıyoruz. Az olan bilgimizle, diyeyim. Çünkü evet bilgi almakta biraz sıkıntı 
çekiyoruz. Esasında bu sadece bizim değil, üyelerin, yani genel kurul üyelerinin sorunu. Çünkü 
ben genel kurul üyesi olarak, Galatasaray hakkında daha fazla bilgi sahibi olmak isterim. Yani 
şimdi, geliyorsunuz toplantılara, bütçe toplantısına geleceksiniz, işte daha sonra Ekim’de mali 
genel kurula geleceksiniz. Hangi bilgiyle geleceksiniz, ne biliyoruz da geleceğiz, neye göre el 
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kaldıracağız, neye göre ibra edeceğiz, neye göre etmeyeceğiz? Yani çok basit bir örnek vereyim. 
En son genel kurulumuzdan, 2022 sonu itibariyle, orada 1 milyar zarar varken, güzel bir sunum 
izleyip, herkes ayakta alkışlayıp ibra ettik. Şimdi biz oraya mali genel kurula geliyoruz ve geçmiş 
dönemi ibra edip etmemek için geliyoruz ve orada 1 milyarlık bir zarar var, ekranda. Biz o zaman 
zararları seviyoruz. Bilmiyorum yani, orada hep böyle muallakta kalıyor ama bu zararları nasıl 
artıya geçiririzi konuşmak da buranın işi, ama bir türlü o rakamları konuşmak çok işimize 
gelmiyor. Şimdi ben geçen, şöyle mi yapıyoruz? Bir değiştirebilsek. Olmuyor herhalde.  
Şimdi ben geçen sefer bu yazıyı koymuştum. Biz buradan ışık hızıyla uzaklaşıyoruz, yani genel 
kurul yapımız olarak da uzaklaşıyoruz. Bazen buraya çıkan konuşmacılar için kendi içimizde bile 
yapılan birtakım yorumları duyunca, genç büyüğü olarak, yani kulağım duyuyor, yani genelde 
yaşımız ilerledikçe, kulak duymasında sıkıntı oluyor diye düşünüyorlar ama böyle genel kurulda 
daha çok oluyor tabi. Böyle nahoş kelimeler kullanılıyor böyle arkalardan, yani ben esasında 
Divan Kurulunun çok önemli olduğunu düşünüyorum Galatasaray için ve duayen 
ağabeylerimizden çok şeyler öğrenmemiz gerektiğini düşünüyorum. Onların varlığı bizim için bir 
şans, onlarla beraber olmak da bir şans. Ne yazık ki biz böyle günlük olaylar peşinde 
koşturmaktan, esas Galatasaray’ın gerçek sorunlarından uzaklaşıyoruz. Bu Galatasaraylılık, 
kurucu başkanımız Ali Sami Yen’in tanımı ile bizim zaten diğer bütün rakiplerden ayrılmamızın 
temel unsuru. Bunun kökeninde, evet mezun olduğum lise, ayriyeten ciddi bir tarih yatmakta ve 
bu diğerlerinin hiçbirine nasip olmuş bir olay değil, bir tek bizde var ve bu kulübe kabul edilen 
üyeler, böyle bir camianın içine giriyorlar. Diğer kulüplerden farklı olarak, yani onun için bunun 
gururunu yaşamak durumundalar. Buna göre de davranmak durumundalar ve buna göre de 
sorumluluk almak durumundalar. Şimdi bu Galatasaraylılık esasında bizim altında toplanmamız 
gereken, en güzel çatı diye düşünüyorum. Ve çok güzel anlatıyor kendisi bizim kim olduğumuzu?  
Burada Başkanımı ve Yönetim Kurulunu tebrik ediyorum, bu son olaylar dolayısıyla duruşlarını 
bozmadıkları için, onların seviyelerine düşmedikleri için, tekrar tebrik ederim. Şimdi ben 
kendimce Galatasaray’da yönetime, yönetimde olan, ister seçilmiş, ister atanmış, ister 
profesyonel, ayrıca üye olan ve taraftarlarımızı da bunun içine katıyorum. Sahip olması gereken 
böyle kendimce bir iki tane unsur var. Bu çalışıyor mu arkadaşlar? Ben mi yaptım, onlar mı yaptı? 
Bilmiyorum. Tamam değiştir. Öbürünü de aç. Şimdi yok, o değil, en alttaki kalsın, öbürünü de aç 
dediğim, iki tane aç. 
Biz bu Galatasaray etik ve değerlerinden ve Galatasaray menfaatinden evet bunu hepimiz 
biliyoruz, fakat bilmekle, yapmak biraz zaman içinde erozyona uğradı. Ben bütün yöneticilerden 
herhangi bir karar alırken, herhangi bir sözleşme ya da herhangi bir evrağa imza atarken, 
konuşma yaparken, ya da herhangi bir yere yazı yazarken Galatasaray etiği ve değerlerine ve 
Galatasaray menfaatine uymaları gerektiğini düşünüyorum. Galatasaray menfaati çok önemli. 
Çünkü bundan sonra, herkes, hangi yönetici ne karar alırsa alsın, mutlaka Galatasaray 
menfaatine, ha tabii ki, herkes diyebilir ki, biz Galatasaray menfaatini düşünüyoruz. Ama 
Galatasaray’da birçok şey oluyor ki, bazen Galatasaray etik değerleri ve menfaati biraz geri 
planda kalabiliyor. Dördüncüyü de açabilirsen ve o değil. Tek kırmızı çizgi, Galatasaray dedim. 
Zaman içinde, Galatasaray içinde bir sürü kırmızı çizgiler yaratılıyor. İşte, şu kırmızı çizgi, bu 
kırmızı çizgi, şahıs olabiliyor bunlar, Galatasaray içinde, bence, Galatasaray’dan başka kırmızı 
çizgi yok. Hiç kimse, kırmızı çizgi olamaz Galatasaray’da, herkes gelip geçicidir. Tek kalıcı olan 
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Galatasaray’dır. Dolayısıyla bence Galatasaray’a rakip kırmızı çizgi çıkartmaya hiç gerek yok, 
Galatasaray içinde. Şimdi öbür tabloyu açıver. Ben bu tabloyu açıklamayacağım size, sadece 
burada birkaç şey söyleyecektim. Vazgeçtim. Sadece bakınca, sorusu olanlar, daha sonra 
sorabilirler. Fakat bizim burada şöyle bir sıkıntımız var. Biz bir zaman, bayağı bir zamandır, 
Galatasaray içindeki şirketler hakkında, mağazacılık, dijital, gayrimenkul a.ş., Florya emlak a.ş. 
iktisadi teşebbüs hakkında hiçbir fikrimiz yok, hiçbir bilgimiz yok. Bu şirketlerde ne oluyor, ne 
bitiyor? Bu şirketlerin durumu nedir? Herhangi bir bilgimiz yok. Ya bunlarda saklanacak bir şey 
de yok esasında.  
Dolayısıyla bu tablodaki ben sıkıntıyı söyleyeyim, yani bir finansçı gözüyle. Bu tablo, ciddi bir 
aktif, pasif yönetimi sıkıntısı var. Pasif, aktif tarafında çok güzel bir gelişmeler olmasına rağmen, 
en azından hani buraya kadar geldiniz ve bu kadar kişi dinliyor, saygısızlık etmeyeyim, kısa 
kesmeyeyim. Aktif kısmında son 11 ayda, yani 2022 sonu ve 2023’ün Kasım’ı itibariyle, %176’lık 
bir artış var. Kısa vadelide 322’ye varan bir artış var. Bunlar güzel gelişmeler. Bir önceki dönemde 
kısa vadeli ve uzun vadeli aktif tarafta 15/85 gibi, bir dağılım varken, bu 23/77 gibi olmuş. Bir 
iyileşme var. Fakat burada sıkıntı şu, bizim aktifimizin kısa yani dönen varlıklarına bakarsanız, 
bizim dönen varlıkların kısa vadeli yükümlülükleri karşılama oranında bir iyileşme olmasına 
rağmen, yani %21’den 33’e çıkmasına rağmen, ciddi bir sıkıntı var. Yani bizim aktifimizin tamamı, 
yükümlülüğümüzün ancak üçte birini karşılıyor şu anda. Yani ben buna şartı bağlı olanları filan 
koymadım, sadece aktif ve pasifimizden bahsediyorum. Ve burada başka bir sıkıntıyı 
söyleyeceğim. Pasifimizdeki, 2022’de pasifimizdeki kısa ve uzun vadeliler, %50, %50 gibi 
gözüküyor burada. Fakat son 11 ayda bu 68/32 gibi bir oranda bozulmuş. Yani kısa vadeli 
yükümlülüğümüz inanılmaz artmış. Bu bize şöyle bir sıkıntı yaratıyor. Şimdi herhangi bir şekilde, 
kısa vadelilerle, herhangi bir kısa vadeli yükümlülüğümüzü ödemeye kalksak, ödeyemiyoruz. 
Ciddi bir kısa şeyimiz var. Burada daha fazla sizin başınızı ağrıtmak istemiyorum. Tablo burada, 
istediğiniz gibi bakabilirsiniz. Şimdi arada böyle genç, alt yapı arkadaşlardan bahsettiler. Ben en 
azından şunu söyleyeyim, çok kısa söyleyeceğim bunları. Birkaç cümle, cümle. Mesela bir genç 
arkadaşımız vardı, alt yapıda, iki tane. Efe ve Hamza Akman, bu unutuldu böyle, unutuluyor 
arada, biz bir senedir soruyoruz bu çocuklara sözleşme verildi mi, verilmedi mi diye. Ben 
bilmiyorum, bugün itibariyle, Efe ile Hamza’ya sözleşme verildi mi? Ama bugün yarın, herhalde 
Efe 18’ini dolduruyor, büyük ihtimal herhalde, eğer sözleşme vermediysek, serbest kalmış 
olacak. Ve biz bu çocukları, 1, 1,5 senedir A takımında antrenmana alıyoruz. Ve A takımda listeye 
koyuyoruz, takım listesine. Ve çocuklarla sözleşme yapmıyoruz, bunu da o ilk söylediğim, 
Galatasaray etik değerleri ve menfaati konusunda düşünerek bir kenara koyuyorum. Bunlar bir 
kenarda. 
Florya’daki çalınan formalarla ilgili bir şeyler söylendi. Ben forma kısmına girmeyeceğim şimdilik 
de en azından başka savcılık şikayetlerimiz var. En azından bir tane 2019/1145 diye bir dosyamız 
var savcılıkta, bu da yani 2019 yılından kalan bir dosya, düşünün 5 yıl geçti üstünden. Bu da 
usulsüz üyelikler ve divan kombine yolsuzluğu ile ilgili, iki dosyadır. Bu iki dosya birleşti. Çok kısa 
söyleyeyim, hani hangisi, hangisi diye. Usulsüz üyelikler, böyle üye olmaya çalışan bunca insan 
içinde, bunca kişi içinde, birtakım kişiler aradan üye olmaya çalışıyorlar ve kulüp içinde birtakım 
kişiler de bunlara yol açıyor. İşte biz seni üye yaparız diye paralarını alıyor, üye yapmıyorlar tabii 
ki, ama paralarını alıyorlar ve bu para böyle kendi içinde dönüyor. Ve insanların bir kısmı da 
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kendilerini üye oldu zannediyorlar. Sonra oy kullanmaya ya da işte genel kurula geliyorlar, 
bakıyorlar listede isimleri yok. Neyse. Bunu bir kenara koyayım, bu bir savcılık şikayetiydi. 
İkincisi, divan kombine yolsuzluğu, bunlarla ilgili Denetim Kurulu raporu var. Onun için hani gizli 
saklı bilgi değil, onun için, yani yayınlandı bunlar 2018’de, 2019 Denetim raporlarında, okuyanlar 
oradan görebilirler. İkincisi de bizim divan kombineleri, bilginiz dahilinde, Doğu 114, %50 
indirimli satılır. Fakat geçmişte bu divan kombinelerinin hepsi kullanılmıyordu, açıkta kalanları, 
satılıyormuş. Ve bunu alanlar da yani tespit ettiklerimiz, divan olmayan üyeler, hatta hiç üye 
olmayan kişilere satılmış ve bunu yapan kişiler de paraları almışlar ve bu aradaki fark, yani %50 
farkın %50’sini esasında kulüp Sportife borçlanıyor tabii. Yani kulübün bu divan üyelerine bir 
şeyi, feyvırı diyeyim. Dolayısıyla bu, şey, 5 sene oldu, bu ve bu 5 senede bu dosyalar ne oldu? Şu 
anda akıbeti belli değil. Yani nereye doğru gidiyor, çok yakında zaman aşımına uğrayacak 
herhalde. Onu bekliyoruz. Bir de bir sonrakine geçiver. Bunu sadece bilgi olarak koydum. Şu 
anda sportife yani derneğimizin sportife olan borcu, Kasım ayı itibariyle, 2 milyar 350 milyona 
gelmiş durumda. Yani biz şu anki kulüp, yani üyesi olduğumuz kulüp, sportife bu kadar borçlu. 
Bu borçlar, gitgide artıyor ve biz kulüp üyesi olarak bu borçlardan sorumluyuz. Bu da bu kadar. 
Yani kısa geçiyorum. Fazla detaya girmeyeceğim. Bir sonrakine geçiver. Geçtin. Şimdi bu, bizim 
meşhur Bankalar Birliği anlaşması, şimdi konuşuluyor, konuşuluyor ama kim ne kadar biliyor bu 
Bankalar Birliği anlaşmasını, bilmiyorum. Daha önce bu birkaç defa sunuldu. Yani ilk yapıldığı 
zaman da sunuldu. Daha sonraki yani Burak Elmas döneminde de sunuldu. Koşulları belli, ne 
zaman olduğu belli. Bu ilk yapıldığında, 5 yıllık bir anlaşmaydı. 2 yıl ödemesiz, 3 yıl ödemeliydi. 
Sonra 2021 Mayıs’ta revize oldu. 10 yıla çıktı, ama bir yılı geçtiği için 9 yıllık bir anlaşma 
durumunda, şu anda 9 yıla çıktığı zaman, 2021, 2022 kısmı hiç ödemesizdi, 2022-2023 
döneminde, sadece faiz ödemesi vardı. Bu 2023-2024 döneminde faiz artı, ana para ödemesi 
var. O da %3 gördüğünüz gibi ve 2030’a kadar devam ediyor.  
Şimdi bu anlaşma şöyle bir şey. Bizim tek uzun vadeli kredimiz bu. Yani uzun vadeli 
yükümlülükler içinde baktığınızda, tek uzun vadeli kredimiz bu. Bunu nasıl ödeyeceğiz? 
Başkanımızın da dediği gibi, gayrimenkul projesinden gelen parayla ödeyelim. Ama şimdi, öbür 
tarafta duran bir 7 milyarlık bir kısa vadeli yükümlülüğümüz varken, tek uzun vadeli olan 2 
milyarlık borcumuzu ödemek ne kadar mantıklı? Evet, faiz var. Haklı, diyor, yılda 900 milyon faiz 
var ama, bunun oranı Ref+1 şu anda, yani 47’ye tekabül ediyor. Enflasyon %67, şu anda 
enflasyonun çok altında bir faiz ödüyoruz. Dolayısıyla ana para ve faiz esasında enflasyona 
bakarsak, eriyor. Biz düzgün bir gelir yaratabilirsek, ki bunları nereden yaratacağız? Sayın 
Başkanım diyor ki, biz bunları yani faaliyetlerden değil, gayrimenkullerden yarattığımız parayla 
kapatacağız diyor ama bizim gayrimenkuldeki paranın tabii ki gelsin, kenarda dursun, onun 
nemasını yiyelim ama biz esasında bir faaliyetten de kâr edelim. Yani şirketlerimiz, zarar ederek, 
bizi içten kemirmesinler. Bütün şirketlerimizin kâr eder duruma gelmesi, bu %47’lik faizi çok 
rahat ödettirir bize. Burada bir şey daha var. Burada ciddi bir, bunun bulunduğu bölüm, bizim 
raporda, mali disiplin bölümüdür. Mali disiplin şöyle bir şey. Aynı zamanda gelirlerin, yani 
giderlerin azaltılması, gelirlerin artırılması ile birtakım çalışmalar yapılmasını gerektirir, mali 
disiplin. Artı ciddi bir nakit yönetimi, gerektirir. Bunu, biz 90’larda bu kredileri kullanırdık, yurt 
dışından, o zamanlar paranın tamamı kesilirdi. Şu anda %50’si kesiliyor, %50’si serbest 
bırakılıyor, dolayısıyla çok ciddi bir nakit akış planı gerekir, hani böyle ani hareketlere izin 
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verilmez. Ama bizde böyle tabii ki büyük kulübüz, çok büyük taraftar kitlemiz var. Şimdi 
durumumuzu biraz esasında bu krizlerden benim gördüğüm, yani ben 99, 2000’deki krizleri, yani 
daha önce de kriz gördüğüm için, sorun değil ama, krizlerden şeffaflıkla çıkılır. Yani 
taraftarımızla, genel kurul üyelerimizle, bütün bilgileri paylaşırsak, tek yürek olursak, bütün 
krizleri atlatırız. Ve tek bir yönetimin de bu kadar yükün altından kalkması mümkün değildir. 
Hani onlara da o kadar yüklenmemek lazım. Dolayısıyla bu bir süreklilik gerektiren bir plan 
çerçevesinde yapılması gereken bir iştir. Bu raporun altında bir yazı var. Bağımsız Denetim 
Kurulunun yazdığı bir yazı, oraya gelir misin? Bir sonraki. Geç bunu. Onu da geç.  
Bağımsız Denetim Kurulu bu anlaşma ile ilgili diyor ki, bu anlaşma, spor kulüplerini, pandemiden 
kaynaklı yaşadıkları gelir kayıpları ile ilgili bir nebze olsun rahatlatsa da, spor kulüplerinin mali 
açıdan disiplin sağlaması gerekliliğini de birlikte getirmektedir. Geçmiş dönemlerde mali 
disiplinden uzak, hesapsızca yapılan harcamalar dolayısıyla ciddi borçlanmalar altına girmiş ve 
nakit akışları sürdürülemez ölçüde bozulmuş olan spor kulüplerinin aynı sarmala tekrar 
girmemeleri için, gerekli önlemlerin alınması ve mali disiplinin her zamankinden daha sıkı 
şekilde takip edilmesi, sözleşmenin ana unsurlarını oluşturmaktadır der. Evet, biz orada 
yazdıkları nedeniyle, bugün bu kadar borcun altındayız. Dolayısıyla tabii ki krediyi kapatmak 
Yönetim Kurulunun takdirlerinde ama böyle bir parayı elde ettiğimizde, hani ilk yapmamız 
gereken, evet Başkanımızın dediği gibi, elimizi, kolumuzu bağlıyorlar, yatırım yapamıyoruz, 
borçlanamıyoruz. İşte bankadaki paramıza faiz vermiyorlar diyorlar ama aktif, pasifimize 
bakarsak, gayet de borçlanmışız, borcumuz 11 ayda 2 misline çıkmış, gayrimenkul de almışız. 
Yani koşarak ilk yapmamız gereken şey, o parayla bu krediyi mi kapatmak, yoksa başka şeyler 
mi yapmak? Onu bilemiyorum, onu tekrar Yönetim Kurulunun takdirinde. 
Şimdi Ayhan abi gerçi değindi, değinmek istemiyordu ama, geçer misin bir tane, bunu da geç. 
Ha, yok. Burada dur, orada dur. 
Şimdi burada  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Tekrara girmeyelim Sayın Ertay Örmen.  
 
Ertay Örmen 
Yok. Sadece ben bir soru soracağım. Tekrar değil. Burada iki tane şey var. Eski yöneticilerden 
alacaklar ve futbolculardan alacaklar, bu iki farklı rakam. Ben bu rakamların hangi sebeplerle ya 
da hangi gerekçeyle silindiğini sormak istiyorum, Denetim Kurulu raporunda diyor ki, Haziran 
2022 ve Aralık 2022 dönemindeki Denetim Kurulunun raporuna istinaden böyle bir karar 
alınmıştır, fakat 2020 yılında da böyle bir borcun olduğuna dair yine Denetim Kurulunun raporu 
var. Bence bağımsız Denetim Kurulu her iki raporu da dikkate alsaydı, çok daha iyi olurdu. 
Dolayısıyla artı orada Yönetim Kurulu üyelerine borçlar var. Gördüğünüz gibi, 31 Mayıs ve 30 
Kasım arasında, aşağı yukarı 100 milyon artmış, bu karar alınırken, hem o borçlar silinmiş, hem 
de kulüp ekstradan bir, 1 milyon 100 bin Euro borçlandırılmış. Dolayısıyla o alacak da büyük 
ihtimal, Yönetim Kurulundan üyelere, borçlara girdi. Yani totalde bugünün kuruyla bakarsak, 
100 milyon TL’lik bir rakamdan bahsediyoruz. Yani kulüp, sportife 100 milyon TL borçlanmış 
durumda. Şu anda ki, konuyla hiç alakası yokken, dolayısıyla ben bu kararın tekrar yöneticiler 
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tarafından gözden geçirilmesini rica ediyorum. Kulübün artık sportife borçlandırılma şeyini biraz 
bizim bırakmamız lazım. Bu konunun da detaylı ele alınmasını, gerekiyorsa da Yönetim 
Kurulunun bu kararı tekrar gözden geçirip, belki de divanla beraber ortak bir komite ile 
tekrardan gözden geçirmesini rica ediyorum. 
Sizleri çok sıktım, onun için bu akşam vakti, beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. Hepinize 
saygılar sunarım. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. Sicil Kurulu Başkanımız Sayın Hayri Gürkan Eliçin bir katkıda 
bulunacak, yani cevap hakkınızı kullanacaksınız herhalde. 
 
Sicil Kurulu Başkanı Hayri Gürkan Eliçin 
Sayın Divan Kurulu Başkanım, Divan Heyeti, sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu, değerli 
hazirun, öncelikle yeni Divan Heyetini ben de kutluyorum. Çok sevdiğim bir söz vardır, 
sözcüklerle konuşuruz ama kavramlarla anlaşırız. Şimdi kavramlar o kadar önemlidir ki, hele hele 
yargıya intikal etmiş bir konuda, kavramı yanlış ifade ederseniz, çok büyük sorunlarla 
karşılaşırsınız. Galatasaray’da söz konusu başvuruda, üyeliklerle ilgili olanından tabii 
bahsediyorum. Usulsüz üyelik değildir söz konusu olanlar, usulsüz üyelik ne demek? Birileri sizi 
usulsüzce yani, yasaya, mevzuata, tüzüğe aykırı olarak üye yaparsa, bu usulsüz üyeliktir. Oysa 
bu suç duyurusunda söz konusu olan üyelik vaadiyle dolandırıcılıktır. Üyelik vaadiyle 
dolandırıcılık başka bir şeydir. Usulsüz üyelik başka bir şeydir. Ve o dönemde benim de içinde 
bulunduğum sicil kurulunu tamamıyla zan altında bırakan bir söylem haline dönüşür. Oysa üyelik 
vaadiyle dolandırıcılığı da Sicil Kurulu veya Yönetim Kurulu yapmamıştır. O yüzden, lütfen 
bilgilendirme yaparken, sözcüklerle konuşalım ama kavramlarla anlaşmaya devam edelim. Bu 
birinci konum. İkinci konuyu ben, Sicil Kurulu Başkanı niteliğimle dile getiremem ama bir şeyden 
duyduğum mutluluğu paylaşmak istiyorum. Dernekti o zaman, şimdi kulüp. Kulübümüzün 
Sportif A.Ş.’ye borçlanması ile ilgili, alarm zillerini çalan ilk üye benim. Bu konuyu divan 
kürsülerinden, daha sonra genel kurul kürsülerinden dile getiren ilk üye benim. Şimdi mutlulukla 
görüyorum ki, bu konuda bir farkındalık oluşmuş. Bu konuyla ilgili çok şey söyleyebilirim ama 
Sicil Kurulu Başkanı olarak söylemem doğru olmaz. Bu konuyla ilgili muhtemelen, yanıt başka 
merci tarafından verilir. Sadece bu farkındalıktan dolayı, duyduğum mutluluğu ifade etmek 
istedim. Söz verdiğiniz için teşekkür ediyorum, dinlediğiniz için de teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sicil Kurulu Başkanımız, Sayın Gürkan Eliçin, doğru kavramı, mahkemeye intikal etmiş süreçteki 
doğru kavramı oturttu. O yüzden önemli bir katkıydı. Şimdi ben saygıdeğer Yönetim 
Kurulumuzdan bir katkı olacak mı onu bir, Sayın Başkan buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan, değerli divan üyeleri, birkaç konu var, cevap vermek istediğim. Bir tanesi, Reşit 
Ömer kardeşime, evet bir futbolcu videosu size izletti. Hakikaten önemli, yani çok kabiliyetli bir 
çocuk, beni ziyaret etti, ben ziyaretinin sonucunda, yani yakın zamanda, birkaç gün oluyor. 
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Aykutalp beyle beraber geldi, Divan Başkanımızla, kendisine konuyu ele alacağımı, hatta alt 
yapıyla ilgili arkadaşımıza konuyu ileteceğimi ve konuyla ilgileneceğimi zaten söylemiştim. 
Dolayısıyla benimle görüşmesinin, bana aktardığı konunun yeterli olduğunu düşünüyordum, 
bugün burada belirtmesi de başka bir şey, ben konuyla ilgiliyim, değerli arkadaşlarımla da bunu 
paylaşacağım. 
Şimdi Ayhan kardeşimin birkaç notu var. Onlardan bir tanesi, stadyumun isminin Rams Park 
olarak şeyde geçmemesi konusu, gerçekten çok ciddi bir konu, hemen yarın sabah itibariyle 
konunun düzeltilmesi için de harekete geçeceğim. 
Soru cevaplarla ilgili, Ayhan’ın işaret ettiği geniş bir listeleri vardı, hakikaten geçmişte. Onun 
içindeki, onların birçoğunu zaten, buradaki divandaki sunumlarda verildiğini düşünüyorum. 
Eksik kalan varsa da, bunları önümüzdeki divanlarda tamamlayacağımı söylüyorum.  
Şimdi yine Ayhan kardeşimin belirttiği başka bir şey var. Bu futbolcu cezalarının yani daha 
önceki, benim dönemime ait futbolculara verilen cezaların nasıl oldu da bu kulübün derneğin 
bugünkü tabiriyle üzerine geçti diye bir soru sordu da. Şimdi biz bunun derneğin yani 
Galatasaray Spor Kulübünün hesabına geçmesi, bizim yönetimimizle ilgili değil. Ayhan kardeşim, 
araştırmacı, Galatasaray’ı çok iyi takip eden bir divan üyemiz, bir genel kurul üyemiz.  
Şimdi bu konuların bu kadar yoğun olduğu yerde, konuların bu kadar çok olduğu yerde ve 
Galatasaray’da da barışın ve sevgi ikliminin devam etmesi gereken yerde, konuların 
incelendikten sonra ve kapım devamlı açık, birebir istişare ettikten sonra, Galatasaray’ın 
menfaatine olan çözümlerin, buradan ifade edilmesinin çok daha doğru olduğunu 
düşünüyorum. Yine benzer şekilde, aynı konuyla ilgili, Ertay kardeşimin gündeme getirdiği 
konular da tamamen onun bilgisi dahilinde olan konulardır. Dolayısıyla kendisi de bu konuyla 
ilgili bilgi almak isterse, kapım açık. Gelsin ben kendisine hangi aşamada, ne olduğunu, 
kendisinin de çok iyi bildiğini biliyorum. Dolayısıyla burada bazı şeyleri, istişare ederken, bunun, 
bu mikrofonlardan mı yapılması yahut da tam netleşmiş şekliyle, çözülmüş şekliyle, 
yetkililerden, bizim muhasebemiz var, oraya da gidebilirler, bana da gelebilirler. Yetkili muhasip 
arkadaşımız var, oradan da bilgi almak suretiyle, bazı şeylerin mikrofondan söylenmemesi, 
Galatasaray’ın menfaati diye Ertay kardeşim buraya bir şey astı. Galatasaray’ın menfaati 
dediğimiz zaman, iki kere düşünmek lazım. Çünkü biz burada kamuya açık bir yayın yapıyoruz, 
buradan ağzımızdan çıkan her kelime, kamuoyunda yankı buluyor, kamuoyunda, kamuoyu 
tarafından öğrenilmiş oluyor. Eğer Galatasaray’ın menfaatine dikkat edeceksek, bazı şeyleri tam 
öğrenmek, tam bilgi olduktan sonra gerekirse buradan konuşalım, şeffaflık çerçevesinde, 
bugünkü yönetimin, zerre kadar siz sayın Divan Kurulu üyelerinin ve sayın Galatasaraylıların 
endişe etmesi gereken, zerre kadar şu kadar bir husus yok. Şu kadar bir husus yok.  
Sanki bir şey saklanıyormuş, sanki bir şey silinmiş, oradan, değerli Galatasaraylılar, beni 
tanıyorsunuz. Beni tanıyorsunuz. Dolayısıyla kimse, bu konuyla ilgili bir endişe sahibi olmasın. 
Arkadaşlarımla beraber, Galatasaray’ın menfaati konusunda kimseye, yaptığımız icraatla da 
kimseye laf söyletmem. Onun için bazı ifadelerin, yönetim, gerçekten bugünkü yaptığı işler 
itibariyle bakıldığı zaman, Galatasaray’ın çok önemli işlerini, çok önemli finansal problemlerini 
çözme yönünde, devasa adımlar atmıştır. Biz onun için, her defasında da söylüyorum. Ya biz bu 
adımları atabiliyorsak, sizin, bize verdiği destekle atıyoruz. Biz sizin desteğinizi arkamızda 
hissettiğimiz sürece, her sorunun altından kalkarız. Her sorunu da çözeriz. Ama birisi gelip, 
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burada derse ki, efendim şeffaflık, Galatasaray menfaati, efendim şu hesaptan silinmiş mi diye, 
bu yönetime zerre kadar laf söyletmem. Zerre kadar laf söyletmem. Onun için bu duygularımı 
ifade etmek istedim size, hepinize saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkana teşekkürler. Değerli hazirun, önümüzdeki ayın 27’sinde, 27 Mart’ta bir 
olağanüstü, pardon 27 Mart’ta bir olağanüstü Sportif A.Ş.’nin sermaye tavanının, kayıtlı 
sermaye tavanının artırılmasına yönelik bir genel kurulumuz var. Hisse sahibi olan, Galatasaray 
Sportif A.Ş. hisse sahibi olan üyelerimiz, hissedar olarak, üye kimlikleriyle değil, hissedar 
kimlikleriyle, katılabilirler. Ben onu hatırlatmış olayım. 
Nisan ayı 9 günlük de bir bayram tatili gözüktüğü için, aslında epey de bir yoğun ay olacak. İş 
günü sayısı kısıtlı olmasına rağmen, ben bazı kilometre taşlarını hatırlatmak istiyorum. 9 
Nisan’da, 9 Nisan tarihi, Sportif A.Ş.’nin 9 aylık finansmanlarının kamu aydınlatma platformuna 
son ilan tarihi. 9 Nisan’ı bir not edelim. Bayramın birinci gününe denk geldiği için, pardon, bizim 
o, bayram tatiline denk geldiği için, Nisan ayının ikinci çarşambası, divan toplantımızı 
muhtemelen onu daha sonra ilan edeceğiz, büyük ihtimalle 17 Nisan Çarşamba tarihine, yani 
3’üncü Çarşamba icra edeceğiz. Bu da önemli. 27 Nisan’da da Cumartesi günü, yakın zamanda 
onun ilanı da çıkacaktır. Yeni ihdas edilen tüzüğümüze göre, bütçe genel kurulu gerçekleşecek. 
Ben bunları hatırlatmış olayım, bir de Sayın Erden Timur, Sportif A.Ş. Başkan Vekilimiz, Sayın 
Erden Timur’dan da kürsüde yapılmış konuşma konusunda ben divan üyelerimiz adına, ben 
bizzat, çünkü buranın moderasyonu Divan Başkanına ait olduğuna göre, özür dilerim, yani acılı 
gününde talihsiz bir konuşma olmuştur. Başkasının yapması önemli değil, sorumluluğu ben 
alıyorum, kendisinden hassaten özür diliyorum. Divan üyelerimiz adına.  
Onun dışında, şu atanmış, seçilmiş. Saygıdeğer divan üyelerimiz, biz 1998 yılında ve 2000 yılında 
ilk halka açık şirketimizi, yani ilk şirketimizi açtığımızda, kurduğumuzda, dernek dışında ve bir 
dizi daha ve bunu da halka açtığımızda, Galatasaray, Büyük Galatasaray Topluluğu’nun bir kulüp 
ve şirketler, bağlı şirketler yapısı var. Burada atanmış, seçilmiş, ayrımı ile saygıdeğer yani bu işe 
soyunmuş, maddiyatı bırakın, manevi olarak, vaktini ayıran yöneticilerimizi rencide etmenin ne 
anlam taşıdığını, katiyen anlamıyorum, anlamam mümkün değil. Yani, bu bir noktada, beyaz 
Galatasaraylı, zenci Galatasaraylı gibi ayrımlara gider. Bu konuya da bundan sonraki 
toplantılarda asla ve kata müsaade etmeyeceğim, yani bu ilk toplantıda da yani bu yeni dönemin 
ilk toplantısında da bunu söylediğim için gerçekten üzgünüm.  
Saygıdeğer hazirun, önümüzde yoğun bir çalışma dönemi var. Sadece bahsettiğim, yani daha 
seçim, Nisan ayını bahsettik, daha bunun Mayıs ayı var ve yaz döneminde de önemli çalışmalar 
olacak. Bu en samimi, duygu ve düşüncelerimizle, öncelikle önümüzdeki bayramınızı kutlarız, 
Divan Başkanlık Heyeti adına. İyi ve sağlıklı günlerde görüşmek dileğiyle, hoşça kalınız. 
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